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sa 12. sjednice Gradskog vi
održane u 

 
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJ
predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan 
otvaram 12. sjednicu Gradskog vije
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas kako su vije
opravdali izostanak s današnje sjednice.
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vije
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK 

1.  DUŠANKO BABIĆ 
2. IVAN ŽAGAR 
3. KRISTIJAN BITERI 
4. IVANA MOHOROVIĆ
5. DUŠICA RADOJČIĆ 
6. MIHA PAUS 
7. NOEL MIRKOVIĆ 
8. ANA FONOVIĆ 
9. SANJA RADOLOVIĆ
10. IGOR BELAS 
11. DRAGO MARIĆ 
12. ELENA PUH BELCI 
13. DANIEL DEKOVIĆ 
14. VALTER BOLJUNČIĆ
15. ARDEMIO ZIMOLO 
16. GORDANA FERENČIĆ
17. MARIN LEROTIĆ 
18. MONICA DEROCCHI
19.  MARIJA MARKOVI

NIKOLOVSKI 
20. MIRKO JURKIĆ 
21. SEAN SOLDATIĆ 
22. MILAN RAŠULA 

 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidenci
sjednici prisutno 20 vijećnika od ukupno 22 vije
pravovaljano odlučivati. 
 
 
 
POZDRAVLJAM: 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u četvrtak, 21.04.2022. godine u 
 Komunalnoj palači, 

Pula, Forum br. 1 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!) koja je sjednici i 

ćnici dobar dan – egrege consiglere e consiglieri buon giorno,
otvaram 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 

ivanja kvoruma obavještavam vas kako su vijećnici Ivana Mohorovi
opravdali izostanak s današnje sjednice. 

ivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav eGlasanja

LISTA PRIMJEDBA

 

NL Filipa Zoričića F.Zoričić

NL Filipa Zoričića I.Močenić

 NL Filipa Zoričića  

IĆ  NL Filipa Zoričića Odsutna 

 MOŽEMO  

MOŽEMO  

MOŽEMO  

MOŽEMO  

SANJA RADOLOVIĆ SDP  

SDP Odsutan 

SDP S. Gordić

 IDS-ISU-ZELENI  

 IDS-ISU-ZELENI M. Čerina 

ČIĆ IDS-ISU-ZELENI J. Černjul 

 IDS-ISU-ZELENI  

ČIĆ IDS-ISU-ZELENI M. Brajuha 

IDS-ISU-ZELENI  

MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  

MARIJA MARKOVIĆ- IDS-ISU-ZELENI  

HDZ  

HDZ  

NL Milana Rašule  

Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđ
ćnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vije
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 (Možemo!) koja je sjednici i 

e consiglieri buon giorno, 

nici Ivana Mohorović i Igor Belas 

nike da se prijave u sustav eGlasanja 

PRIMJEDBA 

čić-mir. mandata 

čenić-S.Ibrišagić- mir.m. 

 

 

S. Gordić – mir.mandata 

Čerina - mirovanje mandata 

Černjul - mirovanje mandata 

M. Brajuha - mirovanje mandata 

ća, utvrđujem da je na 12. 
nika, te da Gradsko vijeće može 



 

- gosp. Filipa Zoričića GRADONA
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, Z
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove
 mrežnim stranicama Grada Pule 
- i ostale GOSTE  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pro
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vije
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu
IGOR JOVIN, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo
SLAVICA JELOVAC, pročelnica Upravnog odjela za op
ROBERT STEMBERGER, proč
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade
LENA RADUNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada
DAVOR SEBASTIJAN, informati
VANJA JUHAS, informatičar
GORAN KLIMOV, eGlasanje
MARIJAN KAVURIĆ, službenik Upravni odjel za op
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o. 
FABIO GIACOMETTI, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula
TATIJANA ZANINI GAVRANI
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o. 
MIRJANA JAKŠA, financijski rukov. Plinara d.o.o.
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pra
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
NADIA BUŽLETA, ravnatelji
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dje
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
Poziv s materijalima za 12. sjednicu Gradskog vije
travnja 2022. godine osim materijala za to
2022. godine. 
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno:

- dana 30. ožujka 2022. Izvješ
od 1. srpnja do 31. prosinca 2021. godine i

- dana 5. travnja 2022. Izvješ
Grada Pule za razdoblje siječanj 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješ
Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno ure
Odbor za plan i financije te Odbor za gospodarstvo. 

ća GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
ć i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČ

ELNIKE upravnih tijela Grada  
ČKIH DRUŠTAVA  

RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  

simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming

mrežnim stranicama Grada Pule  

Ć GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika

elnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 
ćnik pročelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu
čelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo 

čelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu.
ROBERT STEMBERGER, pročelnik Uo za komunalni sustav i upravljanje imovinom

čelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade
čelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva

Ć čelnik Službe za zastupanje Grada 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 

čar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 

Ć, službenik Upravni odjel za opću upravu 
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  

direktor, FRATARSKI d.o.o.  
FABIO GIACOMETTI, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIJANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  

, direktor, Monte Giro d.o.o.  
MIRJANA JAKŠA, financijski rukov. Plinara d.o.o. 

Ć, direktor Pragrande d.o.o. 
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o. 

Ć, direktor, Pula Parking d.o.o.  
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o. 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o.  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  

Ć, ravnateljica Dječji vrtić Pula 
, simultani prevoditelj na znakovni jezik  

ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 12. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vij
travnja 2022. godine osim materijala za točke 10.1. i 10.2. koji su vam dostavljeni 15. travnja 

nicima je na znanje dostavljeno: 
dana 30. ožujka 2022. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pule

srpnja do 31. prosinca 2021. godine i 
dana 5. travnja 2022. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe prora

čanj – ožujak 2022.  

Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna
će akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za izbor i imenovanja, 

Odbor za plan i financije te Odbor za gospodarstvo.  
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ČELNIKA 

ili uživo putem „live streaming-a“ na  

elnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 
lnika 

elnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 

upravu i mjesnu samoupravu. 
elnik Uo za komunalni sustav i upravljanje imovinom 

elnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade 
elnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva 

a dostavljen je vijećnicima dana 13. 
ke 10.1. i 10.2. koji su vam dostavljeni 15. travnja 

elnika Grada Pule-Pola za razdoblje 

čunske zalihe proračuna 

ća nadležna radna tijela - 
enje, Odbor za izbor i imenovanja, 



 

Odbor za društvene djelatnosti zbog nedostatka kvoruma nije održao sjednicu.
Dana 20. travnja 2022. godine dostavljen vam je Amandman Gradona
Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 2022. godini 
ugostiteljski objekti bez moguć
 
Budući da nema drugih prijedloga, stavljam na glasanje DNEVNI RED 12. sjednice Gradskog 
vijeća kako je predložen 13. travnja 2022. sa 12. to
 
 Predsjednica vijeća utvrđ
 

VIJEĆE s 20 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo 
12. sjednice Gradskog vijeća 

 
 

 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vije
3. Donošenje: 
 3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.s
dipl.ing.arh.) 
 3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pule 2022. godine (Andrea Gotovina)
 3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naran
 3.4. Odluke o dodjeli Povelje „Po
(prof. Sabine Nagy i Đorđe Balaševi
4. Donošenje Odluke o određ
Grada Pula-Pola 
5. Donošenje Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u
2022. godini - ugostiteljski objekti bez mogu
6. Donošenje Odluke o uvjetima i postupku za izbor kandidata za 
Nogometnog kluba Istra 1961 sportskog dioni
7. Donošenje Zaključka o davanju suglasnost
prijevoza 
8. Donošenje: 
 8.1. Odluke o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta
Kazališne kuće Pula u Istarsko narodno kazalište 
 8.2. Zaključka o davanje prethodne s
Istarskog narodnog kazališta -
9. Donošenje Rješenja o razrješenju 
Gradskog kazališta Pula 
10. Donošenje: 
 10.1. Rješenja o razrješenju ravnateljice JU Pula Film Festival
 10.2. Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice JU Pula Film Festival
11. Donošenja Rješenja o razrješenju i imenovanju 
odobrenja Grada Pula-Pola 
12. Donošenje Odluke o izmjena
aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih vije
2022. godinu 
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA
 
Na 11. sjednici nisu stigli postaviti vije

Odbor za društvene djelatnosti zbog nedostatka kvoruma nije održao sjednicu.
2022. godine dostavljen vam je Amandman Gradonačelnika na Prijedlog 

Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 2022. godini 
ugostiteljski objekti bez mogućnosti organiziranja ugostiteljske terase. 

jedloga, stavljam na glasanje DNEVNI RED 12. sjednice Gradskog 
a kako je predložen 13. travnja 2022. sa 12. točaka dnevnog reda.  

ća utvrđuje da je glasanje završeno te je  

E s 20 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 

D N E V N I R E D 

enog zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 16.03.2022. godine

3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmani

3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pule 2022. godine (Andrea Gotovina)
3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naran
3.4. Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ 2022. godine

Đ đe Balašević, posthumno) 
4. Donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite

5. Donošenje Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u
teljski objekti bez mogućnosti organiziranja ugostiteljske terase

6. Donošenje Odluke o uvjetima i postupku za izbor kandidata za člana Upravnog odbora
Nogometnog kluba Istra 1961 sportskog dioničkog društva Pula 

čka o davanju suglasnosti na izmjene trasa linija javnog gradskog

8.1. Odluke o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta
e Pula u Istarsko narodno kazalište - Gradsko kazalište Pula

ka o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta
 Gradskog kazališta Pula 

9. Donošenje Rješenja o razrješenju članova Kazališnog vijeća Istarskog narodnog kazališta 

zrješenju ravnateljice JU Pula Film Festival 
10.2. Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice JU Pula Film Festival 

11. Donošenja Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskih

12. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 
kih stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula

Ć ČKA PITANJA 

Na 11. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost:
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Odbor za društvene djelatnosti zbog nedostatka kvoruma nije održao sjednicu. 
2022. godine dostavljen vam je Amandman Gradonačelnika na Prijedlog 

Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 2022. godini - 

jedloga, stavljam na glasanje DNEVNI RED 12. sjednice Gradskog 

predloženi Dnevni red 

a od 16.03.2022. godine 

c. Attilio Krizmanić, 

3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pule 2022. godine (Andrea Gotovina) 
3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naranča) 

anin Grada Pule“ 2022. godine 

ivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 

5. Donošenje Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 
nosti organiziranja ugostiteljske terase 

člana Upravnog odbora 

i na izmjene trasa linija javnog gradskog 

8.1. Odluke o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta- 
Gradsko kazalište Pula 

uglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

a Istarskog narodnog kazališta – 

a za davanje koncesijskih 

ivanju sredstava za financiranje 
ća Grada Pula-Pola za 

oji danas imaju prednost: 



 

 
1. MILAN RAŠULA 
2. NOEL MIRKOVIĆ  
3. SEAN SOLDATIĆ  
4. ANA FONOVIĆ 
5. GORDANA FERENČIĆ  
6. DRAGO MARIĆ 
 
 
MILAN RAŠULA 
Moram da kažem uvodno da sam po
Izgleda da se vraća dite materi. 
Prvo pitanje bih postavio pročelnici za financije i gospodarstvo gospo
da li je tu u vijećnici ili je dole na drugoj lokaciji. Iza nas je prvi kvartal i kalendarske i 
fiskalne i poslovne godine. Obič
punjenja proračuna i realizacije troškova i voleo bih da mi kaže neke osnovne podatke, ne 
mora to biti izuzetno precizno, možemo eventualno, ako ne bude dostatno podataka i kasnije 
kroz pisani otpravak. Zanima me, što se 
visini od 171 milijun kuna, što bi zna
milijuna, pomoć iz inozemstva na što se odnose dotacije, odnosno prihodi iz fondova 
Europske unije. Normalno tu ne možemo primjenjivati kvartalne kriterije, ali planirano je 148 
milijuna kuna, trebalo bi biti 37, ali barem da vidimo šta imamo u najavi. I prihod od imovine 
u visini od 38 milijuna kuna, a kvartal bi iznosio nekakvih 8 milijuna kuna. Zna
jedan komentar na nivou te tri stavke. I jedno dopunsko pitanje s obzirom na izjavu pro
Ademi na zadnjoj ili predzadnjoj sjednici, ne držite me za rije
cca 100 milijuna kuna. Što se napravilo po tome? Da li možemo 
podatak? Jer računajući na šlamperaj vezano za investicijska ulaganja, komunalne doprinose i 
druge prihode koje je programska koalicija do sada pokazala, bojim se da 
u deficit i da ćemo očekujući referendum i po
nekakvih milijun i pol kuna, najbolje da to spojimo to sve u jednu pri
riznica bude pred bankrotom. 
Drugo pitanje bih postavio Gradona
komentare, a i imamo prilike da 
razgovore sa premijerom i nadležnim ministarstvima vezano za ulaganja države u naš grad. 
Ovo ne govorim samo iz razloga is
Erdutskom sporazumu i po pravu pozitivne diskriminacije imaju odre
tajnika, savjetnika u ministarstvima. Ja imam jednu pouzdanu informaciju da je pri 
zaključenju jedan posao. Zbog GDPR
trenutku nije ni bitno. Znači ako nam možete približiti neke informacije oko toga. Ne 
očekujem normalno da kažete ni vi precizne informacije, ali još jedno pitanje vezano za tu 
temu. Referirajući se na čl. 61. Statuta Grada i vaše ovlasti gd
kome vi samostalno možete odlu
stjecanje imovine gradom. Da li takvi, eventualno, aranžmani, iziskuju potvrdu i Gradskog 
vijeća da ne bismo pred zaključ
tražimo nekakva očitovanja, vox populi i tako dalje?
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za pitanje vijećnika Rašule, što se ti
likvidan, uredno podmiruje sve svoje obaveze t
Sada ću vam iznijeti samo osnovne podatke, pa ukoliko bude potrebe dostavit 
malo detaljnije. Za prva tri mjeseca napla
na prijašnje dvije godine, god
možemo reći da je to puno već
prema 2019. kada smo imali puno ve
sredstva znači drugih prorač
nastavnika u školstvu. Realizaciju za prva tri mjeseca je 29 milijuna od ukupnog iznosa i 
prihodi od prodaje imovine, odnosno prihodi od prodaje zemljišta su realizirani u iznosu od 
934.000,00 od 27 milijuna planiranih. To je zapravo naplata prihoda iz ranijih godina. Jedan 

Moram da kažem uvodno da sam počašćen ovom pozicijom rasporeda sjedenja u vije
ateri.  

Prvo pitanje bih postavio pročelnici za financije i gospodarstvo gospođi Vesni Saji
nici ili je dole na drugoj lokaciji. Iza nas je prvi kvartal i kalendarske i 

fiskalne i poslovne godine. Obično period kada se na neki način radi aproksimacija s naslova 
una i realizacije troškova i voleo bih da mi kaže neke osnovne podatke, ne 

mora to biti izuzetno precizno, možemo eventualno, ako ne bude dostatno podataka i kasnije 
kroz pisani otpravak. Zanima me, što se tiče prihodne strane, planirali smo prihod od poreza u 
visini od 171 milijun kuna, što bi znači da bi za prvi kvartal trebalo biti utrženo nekih 43 

 iz inozemstva na što se odnose dotacije, odnosno prihodi iz fondova 
tu ne možemo primjenjivati kvartalne kriterije, ali planirano je 148 

milijuna kuna, trebalo bi biti 37, ali barem da vidimo šta imamo u najavi. I prihod od imovine 
u visini od 38 milijuna kuna, a kvartal bi iznosio nekakvih 8 milijuna kuna. Zna
jedan komentar na nivou te tri stavke. I jedno dopunsko pitanje s obzirom na izjavu pro
Ademi na zadnjoj ili predzadnjoj sjednici, ne držite me za riječ, da je otvorenih potraživanja 
cca 100 milijuna kuna. Što se napravilo po tome? Da li možemo dobiti nekakav kvalitetan 

ći na šlamperaj vezano za investicijska ulaganja, komunalne doprinose i 
druge prihode koje je programska koalicija do sada pokazala, bojim se da ć

č ći referendum i po meni prijevremene izbore koji 
nekakvih milijun i pol kuna, najbolje da to spojimo to sve u jednu priču. Desit 

 
Drugo pitanje bih postavio Gradonačelniku gospodinu Filipu Zoričiću. Pratili smo u mediji
komentare, a i imamo prilike da čujemo od vas da često boravite u Zagrebu i da vodite 
razgovore sa premijerom i nadležnim ministarstvima vezano za ulaganja države u naš grad. 
Ovo ne govorim samo iz razloga isčitavanja informacija iz medija, nego znate s
Erdutskom sporazumu i po pravu pozitivne diskriminacije imaju određenu kvotu državnih 
tajnika, savjetnika u ministarstvima. Ja imam jednu pouzdanu informaciju da je pri 

enju jedan posao. Zbog GDPR-a ne mogu da dam ime i prezime osobe,
trenutku nije ni bitno. Znači ako nam možete približiti neke informacije oko toga. Ne 

ekujem normalno da kažete ni vi precizne informacije, ali još jedno pitanje vezano za tu 
čl. 61. Statuta Grada i vaše ovlasti gdje postoji limitiraju

kome vi samostalno možete odlučivati do visine milijun kuna, što se tič
stjecanje imovine gradom. Da li takvi, eventualno, aranžmani, iziskuju potvrdu i Gradskog 

a da ne bismo pred zaključenje posla došli u pitanje da opet raspisujemo referendum, da 
itovanja, vox populi i tako dalje? 

ćnika Rašule, što se tiče financijskog stanja za prvo tromjese
likvidan, uredno podmiruje sve svoje obaveze tako da u tom djelu nema nikakvih problema. 

u vam iznijeti samo osnovne podatke, pa ukoliko bude potrebe dostavit 
malo detaljnije. Za prva tri mjeseca naplaćeno je poreza 46 milijuna kuna, tako da s obzirom 
na prijašnje dvije godine, godine pandemije i ostalo, kad smo imali znatno manje prihoda, 

i da je to puno veće ostvarenje poreznih prihoda nego 2020. i 2021.. Vra
prema 2019. kada smo imali puno veću realizaciju poreznih prihoda. Što se ti

drugih proračuna, najveći dio je tu sredstava vezano za pla
nastavnika u školstvu. Realizaciju za prva tri mjeseca je 29 milijuna od ukupnog iznosa i 
prihodi od prodaje imovine, odnosno prihodi od prodaje zemljišta su realizirani u iznosu od 

34.000,00 od 27 milijuna planiranih. To je zapravo naplata prihoda iz ranijih godina. Jedan 
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en ovom pozicijom rasporeda sjedenja u vijećnici. 

đi Vesni Sajić, ne znam 
nici ili je dole na drugoj lokaciji. Iza nas je prvi kvartal i kalendarske i 

in radi aproksimacija s naslova 
una i realizacije troškova i voleo bih da mi kaže neke osnovne podatke, ne 

mora to biti izuzetno precizno, možemo eventualno, ako ne bude dostatno podataka i kasnije 
e prihodne strane, planirali smo prihod od poreza u 

i da bi za prvi kvartal trebalo biti utrženo nekih 43 
 iz inozemstva na što se odnose dotacije, odnosno prihodi iz fondova 

tu ne možemo primjenjivati kvartalne kriterije, ali planirano je 148 
milijuna kuna, trebalo bi biti 37, ali barem da vidimo šta imamo u najavi. I prihod od imovine 
u visini od 38 milijuna kuna, a kvartal bi iznosio nekakvih 8 milijuna kuna. Znači, eventualno 
jedan komentar na nivou te tri stavke. I jedno dopunsko pitanje s obzirom na izjavu pročelnice 

, da je otvorenih potraživanja 
dobiti nekakav kvalitetan 

i na šlamperaj vezano za investicijska ulaganja, komunalne doprinose i 
druge prihode koje je programska koalicija do sada pokazala, bojim se da ćemo vrlo brzo ući 

meni prijevremene izbore koji će nam izvući 
ču. Desit će se da nam 

č ću. Pratili smo u medijima 
esto boravite u Zagrebu i da vodite 

razgovore sa premijerom i nadležnim ministarstvima vezano za ulaganja države u naš grad. 
itavanja informacija iz medija, nego znate svi da Srbi, po 

đenu kvotu državnih 
tajnika, savjetnika u ministarstvima. Ja imam jednu pouzdanu informaciju da je pri 

a ne mogu da dam ime i prezime osobe, ali to u ovom 
i ako nam možete približiti neke informacije oko toga. Ne 

ekujem normalno da kažete ni vi precizne informacije, ali još jedno pitanje vezano za tu 
je postoji limitirajući cenzus u 

ivati do visine milijun kuna, što se tiče raspolaganja i 
stjecanje imovine gradom. Da li takvi, eventualno, aranžmani, iziskuju potvrdu i Gradskog 

li u pitanje da opet raspisujemo referendum, da 

e financijskog stanja za prvo tromjesečje Grad je 
ako da u tom djelu nema nikakvih problema. 

u vam iznijeti samo osnovne podatke, pa ukoliko bude potrebe dostavit ću vam pisano 
eno je poreza 46 milijuna kuna, tako da s obzirom 

ine pandemije i ostalo, kad smo imali znatno manje prihoda, 
e ostvarenje poreznih prihoda nego 2020. i 2021.. Vraćamo se 

u realizaciju poreznih prihoda. Što se tiče pomoći to su 
i dio je tu sredstava vezano za plaće učitelja, 

nastavnika u školstvu. Realizaciju za prva tri mjeseca je 29 milijuna od ukupnog iznosa i 
prihodi od prodaje imovine, odnosno prihodi od prodaje zemljišta su realizirani u iznosu od 

34.000,00 od 27 milijuna planiranih. To je zapravo naplata prihoda iz ranijih godina. Jedan 



 

ugovor koji je bio zaključen prošle godine, napla
oprihodovano 107 milijuna kuna za prva tri mjeseca. To je nekih 22% 
prihoda proračuna, tako da to su one osnovni podaci, osnovne naznake. Tako da, za sada, 
kažem, grad uredno servisira sve svoje obaveze i trenutno nemamo nikakvih problema. 
Isplaćuju se redovno plaće za vrti
radove koji se izvode sa samo jednom napomenom da u prvom tromjese
realizacija kod rashodovne strane s obzirom da se prora
provođenje i određenih postupaka nabave, pogotovo 
onda realizacija bude uglavnom ve
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala kolega Rašula na pitanju. Nadam se da nije to dite materi tu gdje sjedine najprije. A što 
se tiče vašeg pitanja, tema s Ministarstv
vrijednosti 15 milijuna eura. Dakle, o tome razgovaramo i ja sam ve
vijeću da smo ovdje u gradu gledali projekt koji je ve
također sa ministrom Butković
Moramo razraditi do kraja, radimo na toj temi, to je tema tramvaja u Puli. Potom uskoro 
slijedi realizacija ugovora za projekt aglomeracije Pula Sjever i vjerujem da 
pozitivno prema realizaciji projekta Pula Centar. Kada govorimo o Pula centaar i Pula Sjever, 
to je preko milijardu kuna. Potom vjerujem da 
vjerujem i početi tamo u trećem kvartalu, to je državne cesta Veli Vrh
105 milijuna kuna, to je četvero tra
dobili prve naznake i poslali zadnji upit vezano za državnu imovnu koja bi koristila gradu za 
razvojne procese i projekte, to je Valelunga, vojarna Vladimir Gortan, 
„Kaštanjer”, da bismo imali č
jednu smjenu, a nadovezujem se odmah na temu škole i vrti
obrazovanja imali smo dva konkretna sastanka i uskoro kr
100%-nom financiranju gdje ć
dvorane. Za sad ništa nismo pripremili preko 1 milijun kuna. Znate i sami kako ide po 
pravilima što je preko milijun kuna. Hvala.
 
MILAN RAŠULA 
Samo jedan komentar, ako dozvoljavate, imam po poslovniku pravo. Zahvaljujem se 
Gradonačelniku. To je upravo ono na tragu informacija koje sam dobio. Pitanje nisam uputio 
gospođi Ademi nego pročelnici za financije i gospodarstvo Saji
potraživanja. Ok, ne morate da mi govorite sad detaljno, ali da li ste razmišljali o tome da se 
ustupi pravo potraživanja Agenciji za faktoring, znamo da mnoge institucije to rade u 
financijskom prometu, da pod odre
brže dođu do novca. Utoliko, ako ne možete sada, možete i pisano da mi odgovorite.
 
VESNA SAJIĆ 
Ja se ispričavam, previdjela sam stvarno vaše pitanje. Što se ti
potraživanja inače grad objavljuje na
potraživanja, kako za grad, tako i za ustanove i trgova
godišnjim izvještaji su malo detaljna navedena sva potraživanja po vrstama i koji postupci su 
poduzeti za pojedinu vrstu prihoda, tak da od ukupnih potraživanja imamo u pokrenutim 
ovrhama u stečajevima, u likvidacijama, i pred ste
postupci koji traju jako dugo i neki postupci traju i više od desetlje
odnosno ne prestane sa radom ili se transformira na neki drugi na
bilancama. Tako da je gotovo dvije tre
briga i pokreću se novi postupci najprije od slanja opomena, a nastavljaju
ovrhe ili slanje rješenja o prisilnoj naplati. Što se ti
odnosno faktoring, malo je specifi
koja su vezana za rješenja kojim se donosi odnos
te kuće uzimaju veliku proviziju, a iznos naplate, ono što oni daju nije baš iznos koji bi 
zadovoljili da i grad sam napla
postupke ovrhe. Kažem, u izvještajim
ovrhe, iznosi i po kojim vrstama, a tako

čen prošle godine, naplaćen je u ovoj godini. To je taj dio. Ukupno je 
oprihodovano 107 milijuna kuna za prva tri mjeseca. To je nekih 22% ukupnog planiranog 

una, tako da to su one osnovni podaci, osnovne naznake. Tako da, za sada, 
kažem, grad uredno servisira sve svoje obaveze i trenutno nemamo nikakvih problema. 

će za vrtiće, za javnu vatrogasnu postrojbu, ustanove u kulturi, sve 
radove koji se izvode sa samo jednom napomenom da u prvom tromjeseč
realizacija kod rashodovne strane s obzirom da se proračun kako se donosi u 12. mjesecu za 

enih postupaka nabave, pogotovo velike nabave, tu je postupak nešto duži i 
onda realizacija bude uglavnom veća u drugom dijelu godine.  

Hvala kolega Rašula na pitanju. Nadam se da nije to dite materi tu gdje sjedine najprije. A što 
e vašeg pitanja, tema s Ministarstvom pomorstva, prometa i veza je tema lukobrana 

vrijednosti 15 milijuna eura. Dakle, o tome razgovaramo i ja sam već govorio na gradskom 
u da smo ovdje u gradu gledali projekt koji je već prije radio gospodin Martin
er sa ministrom Butkovićem smo pričali i njemu se sviđa ta ideja i Ministarstvu. 

Moramo razraditi do kraja, radimo na toj temi, to je tema tramvaja u Puli. Potom uskoro 
slijedi realizacija ugovora za projekt aglomeracije Pula Sjever i vjerujem da 

iji projekta Pula Centar. Kada govorimo o Pula centaar i Pula Sjever, 
to je preko milijardu kuna. Potom vjerujem da ćemo potpisivati skoro ugovor, ove godine, a 

ćem kvartalu, to je državne cesta Veli Vrh-Punta u vrijednosti od 
četvero tračna cesta. Što se tiče državne imovine, evo, jutros smo 

dobili prve naznake i poslali zadnji upit vezano za državnu imovnu koja bi koristila gradu za 
razvojne procese i projekte, to je Valelunga, vojarna Vladimir Gortan, čestica Osnovne škole 
„Kaštanjer”, da bismo imali česticu 1/1 i krenuli s nadogradnjom i mi tu školu smjestili u 
jednu smjenu, a nadovezujem se odmah na temu škole i vrtića. U ministarstvu znanosti i 
obrazovanja imali smo dva konkretna sastanka i uskoro kreće poziv i za vrti

nom financiranju gdje ćemo konkurirati i školu Šijana i Kaštanjer sa dvije sportske 
dvorane. Za sad ništa nismo pripremili preko 1 milijun kuna. Znate i sami kako ide po 
pravilima što je preko milijun kuna. Hvala. 

Samo jedan komentar, ako dozvoljavate, imam po poslovniku pravo. Zahvaljujem se 
elniku. To je upravo ono na tragu informacija koje sam dobio. Pitanje nisam uputio 

čelnici za financije i gospodarstvo Sajić što se tiče naplate otvorenih 
potraživanja. Ok, ne morate da mi govorite sad detaljno, ali da li ste razmišljali o tome da se 
ustupi pravo potraživanja Agenciji za faktoring, znamo da mnoge institucije to rade u 
financijskom prometu, da pod određenim kondicijama ustupe svoje potraživanje, a da puno 

u do novca. Utoliko, ako ne možete sada, možete i pisano da mi odgovorite.

avam, previdjela sam stvarno vaše pitanje. Što se tiče napate potraživanja, 
e grad objavljuje na webu dva puta godišnje, tako da se vidi ukupan iznos 

potraživanja, kako za grad, tako i za ustanove i trgovačka društva. U polugodišnjim i 
godišnjim izvještaji su malo detaljna navedena sva potraživanja po vrstama i koji postupci su 

rstu prihoda, tak da od ukupnih potraživanja imamo u pokrenutim 
ajevima, u likvidacijama, i pred stečajnim nagodbama. Ovo zadnje troje su 

postupci koji traju jako dugo i neki postupci traju i više od desetljeća i dok se tvrtka ne ugasi, 
no ne prestane sa radom ili se transformira na neki drugi način, potraživanja se vode u 

bilancama. Tako da je gotovo dvije trećine potraživanja u raznim postupcima, a stalno se vodi 
u se novi postupci najprije od slanja opomena, a nastavljaju 

ovrhe ili slanje rješenja o prisilnoj naplati. Što se tiče ustupanja potraživanja, to je malo, 
odnosno faktoring, malo je specifično s obzirom na grad jer ovdje se radi o potraživanjima 
koja su vezana za rješenja kojim se donosi odnosno pokreću i postupci naplate. Znamo da sve 

e uzimaju veliku proviziju, a iznos naplate, ono što oni daju nije baš iznos koji bi 
zadovoljili da i grad sam naplaćuje, tako da imamo službu za zastupanje koje pokre
postupke ovrhe. Kažem, u izvještajima su detaljnije opisano koliko je pokrenuto postupaka 
ovrhe, iznosi i po kojim vrstama, a također i nadležni odjel temeljem izdanih rješenja o 
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en je u ovoj godini. To je taj dio. Ukupno je 
ukupnog planiranog 

una, tako da to su one osnovni podaci, osnovne naznake. Tako da, za sada, 
kažem, grad uredno servisira sve svoje obaveze i trenutno nemamo nikakvih problema. 

bu, ustanove u kulturi, sve 
radove koji se izvode sa samo jednom napomenom da u prvom tromjesečju je inače i manja 

un kako se donosi u 12. mjesecu za 
velike nabave, tu je postupak nešto duži i 

Hvala kolega Rašula na pitanju. Nadam se da nije to dite materi tu gdje sjedine najprije. A što 
om pomorstva, prometa i veza je tema lukobrana 

ć govorio na gradskom 
 prije radio gospodin Martinčić i 

đa ta ideja i Ministarstvu. 
Moramo razraditi do kraja, radimo na toj temi, to je tema tramvaja u Puli. Potom uskoro 
slijedi realizacija ugovora za projekt aglomeracije Pula Sjever i vjerujem da ćemo ići u 

iji projekta Pula Centar. Kada govorimo o Pula centaar i Pula Sjever, 
emo potpisivati skoro ugovor, ove godine, a 

Punta u vrijednosti od 
e državne imovine, evo, jutros smo 

dobili prve naznake i poslali zadnji upit vezano za državnu imovnu koja bi koristila gradu za 
čestica Osnovne škole 

esticu 1/1 i krenuli s nadogradnjom i mi tu školu smjestili u 
a. U ministarstvu znanosti i 

e poziv i za vrtiće i za škole u 
emo konkurirati i školu Šijana i Kaštanjer sa dvije sportske 

dvorane. Za sad ništa nismo pripremili preko 1 milijun kuna. Znate i sami kako ide po 

Samo jedan komentar, ako dozvoljavate, imam po poslovniku pravo. Zahvaljujem se 
elniku. To je upravo ono na tragu informacija koje sam dobio. Pitanje nisam uputio 

če naplate otvorenih 
potraživanja. Ok, ne morate da mi govorite sad detaljno, ali da li ste razmišljali o tome da se 
ustupi pravo potraživanja Agenciji za faktoring, znamo da mnoge institucije to rade u 

tupe svoje potraživanje, a da puno 
u do novca. Utoliko, ako ne možete sada, možete i pisano da mi odgovorite. 

če napate potraživanja, 
webu dva puta godišnje, tako da se vidi ukupan iznos 

ka društva. U polugodišnjim i 
godišnjim izvještaji su malo detaljna navedena sva potraživanja po vrstama i koji postupci su 

rstu prihoda, tak da od ukupnih potraživanja imamo u pokrenutim 
ajnim nagodbama. Ovo zadnje troje su 

ća i dok se tvrtka ne ugasi, 
čin, potraživanja se vode u 

ine potraživanja u raznim postupcima, a stalno se vodi 
 se i drugi postupci, 

e ustupanja potraživanja, to je malo, 
no s obzirom na grad jer ovdje se radi o potraživanjima 

u i postupci naplate. Znamo da sve 
e uzimaju veliku proviziju, a iznos naplate, ono što oni daju nije baš iznos koji bi 

uje, tako da imamo službu za zastupanje koje pokreće 
a su detaljnije opisano koliko je pokrenuto postupaka 

er i nadležni odjel temeljem izdanih rješenja o 



 

komunalnoj naknadi, odnosno poreznih rješenja pokre
načine nastojimo naplatiti ukoliko posluju tvrtke preko grada, ako ne pla
međusobno iskompenziraju, međ
moguće načine smanjiti dugovanja. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Moje pitanje je kakav je plan s Marsovim poljem, u odn
Valkanama. Pitanje postavljam Gradona
moglo se u bilo kojem trenutku po
darovala taj veliki teren vrijedan 4 milijuna kuna uz 
rekreacijski centar. Grad je u tu svrhu ve
trava HNS-a o kojoj pričamo i koja je sporna, ona se ve
Postavlja se pitanje zašto je Gradona
Lungo Mare za što je bilo potrebo mijenjati urbanisti
izmjena? Zbog primjedbi Dušice Radoj
proširenje zbog sječe šume, 13.08.2021. godine sazvan je sastanak predstavnika koalicijskih 
partnera na samom igralištu. Neobi
predstavnika Pulasporta Smailbaši
tvrtke Hotel Valkane d.o.o. koji ne bi trebali imati baš ništa, kao što smo 
planom proširenja javnog nogometnog igrališta. Me
Muidža, je u ruci držao projekt proširenja nogometnog igrališta i obj
aspekte tog plana. Na pitanje razloga prisustva predstavnika hotela Valkane d.o.o., nije dobilo 
odgovor. U proračunu za 2022. godinu za izradu projektne dokumentacije za izgradnju javne 
sportske-rekreacijske zone Marsovo polje planirano j
godinu za izgradnju centra na Marsovu polju planirana su dodatna 2 milijuna kuna, a za 2024. 
godinu još 3 milijuna kuna, a sve pod kapitalni projekt K305094. Ukupan iznos u te tri godine 
je 5 milijuna i 250 tisuća kuna. Za igralište na Valkanama pla
Mare 86.250,00 kuna, projekt proširenja dodatnih 85.000,00 kuna, dok su za samu izgradnju 
planirana čak 4 milijuna kuna. Ponašamo se kao da smo jako bogati. S druge strane, kao što 
čitamo ovih dana, Društvu osoba s invaliditetom, Zori
tisuća kuna, to su njihove riječ
Marsovom polju i ima li odabir da se proširuje nogometni teren na Valkanama, umjest
odmah počne graditi na Marsovom polju, veze s tvrtkom Hotel Valkane d.o.o. i njenim 
direktorom Stevanom Muidžom, 
godine, da ponovim, predstavnicima Grada Pule predstavljao projekt proširenja igrali
znači gradskog igrališta, a uz njega je bio prisutan i Zoran Kosti
Valkanama. 
 
SANJA RADOLOVIĆ - povreda Poslovnika.
Vijećnik Noel Mirković povrijedio je poslovnik jer je bio neto
kao čelnice platforme Možemo. Imamo svjedoke, uklju
gradonačelnika Zoričića, pročelnicu Bulian, da je tema izuzev te rekonstrukcije igrališta, bila 
izgradnja Hotela, što ste vi inicirali na našim zajedni
gospodinom Muidžom prešetavali po nogometnom igralištu Pula ICIa gdje je on odgovarao 
na vaša pitanja o izgradnji hotela, pa samo 
informirana. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća konstatira da ovo nije bila povreda p
primljeno na znanje. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Mirkoviću hvala na pitanja. Kolegica Radolovi
vam moram reći odgovor na oba zapravo dijela vašeg pitanja. Dakle, država je dala na 
služnost gradu za sportsko-rekreacijsku zonu, a ne za nogometni klub, kao što to ne može biti 
predodređeno za NK Istru, tako smo ovdje što se ti
predodredili za djecu NK Uljanik, a i one koji 
na pameti, na ustima da se igralište radi zbog hotela. To ste rekli ve
želim biti, vjerujem da će i već

komunalnoj naknadi, odnosno poreznih rješenja pokreću se postupci, odnosno na sve mogu
ti ukoliko posluju tvrtke preko grada, ako ne pla

usobno iskompenziraju, međusobna potraživanja i dugovanja tako da se nastoji na sve 
ine smanjiti dugovanja.  

Moje pitanje je kakav je plan s Marsovim poljem, u odnosu na nogometno igralište na 
Valkanama. Pitanje postavljam Gradonačelniku i pročelnici Odjela. Nogometno igralište 
moglo se u bilo kojem trenutku početi graditi na Marsovom polju. Država je Gradu Puli 
darovala taj veliki teren vrijedan 4 milijuna kuna uz uvjet da se na njemu izgradi sporsko
rekreacijski centar. Grad je u tu svrhu već ishodovao lokacijsku dozvolu. Tako da se donirana 

čamo i koja je sporna, ona se već mogla ugraditi u taj teren na vrijeme. 
Gradonačelnik inzistirao na proširenju nogometnog igrališta na 

Lungo Mare za što je bilo potrebo mijenjati urbanistički plan Lungo Mare koji je sada u toku 
izmjena? Zbog primjedbi Dušice Radojčić da pomoćni nogometni teren nije primjeren za 

e šume, 13.08.2021. godine sazvan je sastanak predstavnika koalicijskih 
partnera na samom igralištu. Neobično je da u osim Zoričića, Radojčić, Radolovi
predstavnika Pulasporta Smailbašića bili prisutni i Stevan Muidža i Zoran Kosti
tvrtke Hotel Valkane d.o.o. koji ne bi trebali imati baš ništa, kao što smo č
planom proširenja javnog nogometnog igrališta. Međutim, upravo je Muidža, da ponovim, 
Muidža, je u ruci držao projekt proširenja nogometnog igrališta i obj
aspekte tog plana. Na pitanje razloga prisustva predstavnika hotela Valkane d.o.o., nije dobilo 

unu za 2022. godinu za izradu projektne dokumentacije za izgradnju javne 
rekreacijske zone Marsovo polje planirano je 250 tisuća kuna. U projekciji za 2023. 

godinu za izgradnju centra na Marsovu polju planirana su dodatna 2 milijuna kuna, a za 2024. 
godinu još 3 milijuna kuna, a sve pod kapitalni projekt K305094. Ukupan iznos u te tri godine 

una. Za igralište na Valkanama plaćamo izmjenu UPU
Mare 86.250,00 kuna, projekt proširenja dodatnih 85.000,00 kuna, dok su za samu izgradnju 

ak 4 milijuna kuna. Ponašamo se kao da smo jako bogati. S druge strane, kao što 
, Društvu osoba s invaliditetom, Zoričić je ove godine oduzeo životnih 160 

a kuna, to su njihove riječi. Pitam: zašto se nogometno igralište nije već
Marsovom polju i ima li odabir da se proširuje nogometni teren na Valkanama, umjest

ne graditi na Marsovom polju, veze s tvrtkom Hotel Valkane d.o.o. i njenim 
direktorom Stevanom Muidžom, članom predsjedništva SDP-a? Muidža je 13.08.2021. 
godine, da ponovim, predstavnicima Grada Pule predstavljao projekt proširenja igrali

i gradskog igrališta, a uz njega je bio prisutan i Zoran Kostić, voditelj projekta Hotela na 

povreda Poslovnika. 
ć povrijedio je poslovnik jer je bio netočno informiran od strane vas, 

platforme Možemo. Imamo svjedoke, uključujući proč
č ća, pročelnicu Bulian, da je tema izuzev te rekonstrukcije igrališta, bila 

izgradnja Hotela, što ste vi inicirali na našim zajedničkim sastancima, i da ste se zajedno s 
spodinom Muidžom prešetavali po nogometnom igralištu Pula ICIa gdje je on odgovarao 

na vaša pitanja o izgradnji hotela, pa samo čisto da javnost bude pravodobno i pravovremeno 

Predsjednica Gradskog vijeća konstatira da ovo nije bila povreda poslovnika, ali da je 

u hvala na pitanja. Kolegica Radolović je mislim jasno rekla o sastanku. Ja 
i odgovor na oba zapravo dijela vašeg pitanja. Dakle, država je dala na 

rekreacijsku zonu, a ne za nogometni klub, kao što to ne može biti 
eno za NK Istru, tako smo ovdje što se tiče igrališta na Valkanama taj dio 

predodredili za djecu NK Uljanik, a i one koji će imati potrebu. Dakle, stalno vam je ta tema 
ti, na ustima da se igralište radi zbog hotela. To ste rekli već nekoliko puta. Ja zaista 

će i većina kolega nas biti, glas razuma, da ćemo parlamentarno 
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u se postupci, odnosno na sve moguće 
ti ukoliko posluju tvrtke preko grada, ako ne plaćaju taj dio se 

usobna potraživanja i dugovanja tako da se nastoji na sve 

osu na nogometno igralište na 
elnici Odjela. Nogometno igralište 

eti graditi na Marsovom polju. Država je Gradu Puli 
uvjet da se na njemu izgradi sporsko-

 ishodovao lokacijsku dozvolu. Tako da se donirana 
 mogla ugraditi u taj teren na vrijeme. 

elnik inzistirao na proširenju nogometnog igrališta na 
ki plan Lungo Mare koji je sada u toku 
ni nogometni teren nije primjeren za 

e šume, 13.08.2021. godine sazvan je sastanak predstavnika koalicijskih 
č ć, Radolović, Ademi i 

a bili prisutni i Stevan Muidža i Zoran Kostić, predstavnici 
tvrtke Hotel Valkane d.o.o. koji ne bi trebali imati baš ništa, kao što smo čuli ovih dana, s 

utim, upravo je Muidža, da ponovim, 
Muidža, je u ruci držao projekt proširenja nogometnog igrališta i objašnjavao Radojčić 
aspekte tog plana. Na pitanje razloga prisustva predstavnika hotela Valkane d.o.o., nije dobilo 

unu za 2022. godinu za izradu projektne dokumentacije za izgradnju javne 
a kuna. U projekciji za 2023. 

godinu za izgradnju centra na Marsovu polju planirana su dodatna 2 milijuna kuna, a za 2024. 
godinu još 3 milijuna kuna, a sve pod kapitalni projekt K305094. Ukupan iznos u te tri godine 

ćamo izmjenu UPU-a Lungo 
Mare 86.250,00 kuna, projekt proširenja dodatnih 85.000,00 kuna, dok su za samu izgradnju 

ak 4 milijuna kuna. Ponašamo se kao da smo jako bogati. S druge strane, kao što 
 je ove godine oduzeo životnih 160 

i. Pitam: zašto se nogometno igralište nije već počelo graditi na 
Marsovom polju i ima li odabir da se proširuje nogometni teren na Valkanama, umjesto da se 

ne graditi na Marsovom polju, veze s tvrtkom Hotel Valkane d.o.o. i njenim 
a? Muidža je 13.08.2021. 

godine, da ponovim, predstavnicima Grada Pule predstavljao projekt proširenja igrališta, 
ć, voditelj projekta Hotela na 

no informiran od strane vas, 
č ći pročelnicu Ademi, 

elnicu Bulian, da je tema izuzev te rekonstrukcije igrališta, bila 
kim sastancima, i da ste se zajedno s 

spodinom Muidžom prešetavali po nogometnom igralištu Pula ICIa gdje je on odgovarao 
isto da javnost bude pravodobno i pravovremeno 

oslovnika, ali da je 

 je mislim jasno rekla o sastanku. Ja 
i odgovor na oba zapravo dijela vašeg pitanja. Dakle, država je dala na 

rekreacijsku zonu, a ne za nogometni klub, kao što to ne može biti 
e igrališta na Valkanama taj dio 

e imati potrebu. Dakle, stalno vam je ta tema 
ć nekoliko puta. Ja zaista 

ćemo parlamentarno 



 

raspravljati. Meni u usta vi neć
investitora. To će biti tema, ali meni sigurno ne
tiče igrališta. Vi možete maštati da je tema igrališta lacmus papir za hotel, ali to je vaš 
problem. To nije moj problem i vi znate ovo što ja
se onoga što je točno, molit ć
tamo će biti sve ono što je u idejnom projektu kojega smo naslijedili i koji je dobar. I 
nogometni tereni i sportsko-rekr
sve ono što će biti na Marsovom polju. Ove godine u prora
dokumentaciju, dogodine ćemo taj prostor ure
puno djece, ali i roditelja i kuć
prostor i rekreacijski. A o igralištu na Valkanama je ve
Hvala.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Imam dva pitanja za Gradonač
Gospodine Gradonačelniče u
Gradonačelnika, a koji po Zakonu o lokalnoj samoupravi ima široke izvršne ovlasti u cilju 
rješavanja komunalnih i infrastrukturnih potreba Grada Pule. Kako do danas, na žalost, nije 
vidljiv napredak od preuzimanja vlasti u Gradu Puli, moram vas stoga upitati kada 
Gradsko vijeće dati gotove projekte i prijedloge kojima se rješavaju kapitalna komunalna i 
sportska infrastruktura u Gradu Puli. Naime, kada 
graditi za našu djecu, škole, vrtić
zaobilaznice, znači u mjesnim odborima Busoler, Valdebek, Valmade. Isto tako, što se ti
mene, imate potporu za izgradnju sportske infrastrukture, treba iskoristiti 
Hrvatskog nogometnog saveza, koja nisu mala, za travnjak. Zato vrijeme je da krenete i da 
nešto Pula dobije u ovom vašem mandatu. 
Što se tiče drugog pitanja, već sam ga jednom na
vrlo je bitno i socijalno je zahtjevno. Naime, Vlada Republike Hrvatske predvidjela je iznos 
od 50 milijuna kuna dotacija poslodavcima koje zapošljavaju osobe sa invaliditetom, odnosno 
osobe sa posebnim potrebama. Stoga vas moram pitati da li je Grad Pula aplicirao na 
natječaj za zapošljavanje osoba sa posebnim potrebama, odnosno sa invaliditetom u vašem 
mandatu, a molio bih vas i vaše stru
osoba sa invaliditetom, odnosno osoba sa posebnim potrebama zaposleno u 
odjelima i službama Grada Pule od ukupno zaposlenih službenika u gradu Puli? Zna
pitao za gradske tvrtke i druge gradske firme, nego 
odjelima i službama te koliko je osoba sa invaliditetom zaposl
u Gradu Puli? Naime, to je vrlo bitno socijalno pitanje i pitanje kojima se rješava egzistencija 
osoba sa posebnim potrebama. Zato bi ja inzistirao na tome iako sam ve
slično pitanje da mi se sad i matemati
gdje smo stali da se krene u tom pravcu.
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Soldatiću, hvala na pitanjima konkretnim. Što se ti
mandatu i biti. Što se tiče škola i vrti
spremni što se tiče škola i vrtić
Ministarstva znanosti i obrazovanja jer imamo priliku zaista sve to isfinancirati iz sredstava 
Ministarstva i Europskih fondov
to su konkretne teme i to je na razini Hrvatske tako. Tu 
mreže škola, to je informacija. Pa 
Kaštanjer i školu Šijana, ali definitivno te dvije škole moraju biti u jednoj smjeni, i ono što 
sam rekao maloprije, a to je da 
dvorane našim klubovima, znate da nedostaje sportska infrastruktura i sami ste rekli
sportski teren, nogometni teren na Valkanama, vjerujem da 
rok kada moramo iskoristiti ono što 
je želja da poboljšamo sportsku infrastrukturu što se ti
konkretne odgovore za korištenje talijanske dvorane srednje škole koja je uglavnom prazna 
poslije podne. Poslali smo upit talijanskoj ambasadi i konzulu da nam odgovore možemo li i 
na koji način surađivati. Da naši klubovi koji imaju mal

raspravljati. Meni u usta vi nećete stavljati kontekst krupnog kapitala i inte
e biti tema, ali meni sigurno nećete to stavljati u usta. Vrlo sam jasan što se 

e igrališta. Vi možete maštati da je tema igrališta lacmus papir za hotel, ali to je vaš 
problem. To nije moj problem i vi znate ovo što ja govorim da je to istina prema tome, držimo 

no, molit ću vas, a Marsovo polje je javna sportsko-
e biti sve ono što je u idejnom projektu kojega smo naslijedili i koji je dobar. I 

rekreacijski dio i dio za kućne ljubimce i za djecu i za sportaše i 
e biti na Marsovom polju. Ove godine u proračunu je taj novac za 

ćemo taj prostor uređivati. Zaista će biti predivan i tamo 
elja i kućnih ljubimaca i to će biti javni prostor. Zeleni, javni i sportski 

prostor i rekreacijski. A o igralištu na Valkanama je već toliko toga rečeno da nema smisla. 

Imam dva pitanja za Gradonačelnika.  
č če u mjesecu svibnju 2021 izabrani ste od gra

elnika, a koji po Zakonu o lokalnoj samoupravi ima široke izvršne ovlasti u cilju 
rješavanja komunalnih i infrastrukturnih potreba Grada Pule. Kako do danas, na žalost, nije 

preuzimanja vlasti u Gradu Puli, moram vas stoga upitati kada 
e dati gotove projekte i prijedloge kojima se rješavaju kapitalna komunalna i 

sportska infrastruktura u Gradu Puli. Naime, kada ćemo napokon u Gradu Puli po
i za našu djecu, škole, vrtiće, a pogotovo za našu djecu koja prebivaju ili stanuju preko 

i u mjesnim odborima Busoler, Valdebek, Valmade. Isto tako, što se ti
mene, imate potporu za izgradnju sportske infrastrukture, treba iskoristiti 
Hrvatskog nogometnog saveza, koja nisu mala, za travnjak. Zato vrijeme je da krenete i da 
nešto Pula dobije u ovom vašem mandatu.  

e drugog pitanja, već sam ga jednom načeo, ali nisam bio zadovoljan s odgovorom, a 
i socijalno je zahtjevno. Naime, Vlada Republike Hrvatske predvidjela je iznos 

od 50 milijuna kuna dotacija poslodavcima koje zapošljavaju osobe sa invaliditetom, odnosno 
osobe sa posebnim potrebama. Stoga vas moram pitati da li je Grad Pula aplicirao na 

aj za zapošljavanje osoba sa posebnim potrebama, odnosno sa invaliditetom u vašem 
mandatu, a molio bih vas i vaše stručne službe, ako možete mi sada reći, koliko je trenutno 
osoba sa invaliditetom, odnosno osoba sa posebnim potrebama zaposleno u 
odjelima i službama Grada Pule od ukupno zaposlenih službenika u gradu Puli? Zna
pitao za gradske tvrtke i druge gradske firme, nego čisto za službenike u tijelima, u upravnim 
odjelima i službama te koliko je osoba sa invaliditetom zaposleno od kad ste vi preuzeli vlast 
u Gradu Puli? Naime, to je vrlo bitno socijalno pitanje i pitanje kojima se rješava egzistencija 
osoba sa posebnim potrebama. Zato bi ja inzistirao na tome iako sam već

no pitanje da mi se sad i matematički odgovori i da vidimo uostalom, da kao Grad vidimo 
gdje smo stali da se krene u tom pravcu. 

u, hvala na pitanjima konkretnim. Što se tiče prvog pitanja, nešto 
če škola i vrtića, rekao sam maloprije, uglavnom su naši projekti 

e škola i vrtića ili su pri kraju, a ono što je važno, dakle, 
Ministarstva znanosti i obrazovanja jer imamo priliku zaista sve to isfinancirati iz sredstava 
Ministarstva i Europskih fondova i na tu temu sam razgovarao već dva puta s ministarstvom i 
to su konkretne teme i to je na razini Hrvatske tako. Tu će biti nekih promjena vezano za 
mreže škola, to je informacija. Pa ćemo vidjeti po tim kriterijima što to zna

u Šijana, ali definitivno te dvije škole moraju biti u jednoj smjeni, i ono što 
sam rekao maloprije, a to je da ćemo aplicirati i za školske dvorane koje mogu biti trening 
dvorane našim klubovima, znate da nedostaje sportska infrastruktura i sami ste rekli
sportski teren, nogometni teren na Valkanama, vjerujem da će biti do kraja godine jer to je i 
rok kada moramo iskoristiti ono što će nam dati Hrvatski nogometni savez. Naravno da nam 
je želja da poboljšamo sportsku infrastrukturu što se tiče sportskih dvorana. Mi 
konkretne odgovore za korištenje talijanske dvorane srednje škole koja je uglavnom prazna 
poslije podne. Poslali smo upit talijanskoj ambasadi i konzulu da nam odgovore možemo li i 

ivati. Da naši klubovi koji imaju malo termina - ženka košarkaška ekipa, 
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ete stavljati kontekst krupnog kapitala i interesa poduzetnika 
ete to stavljati u usta. Vrlo sam jasan što se 

e igrališta. Vi možete maštati da je tema igrališta lacmus papir za hotel, ali to je vaš 
govorim da je to istina prema tome, držimo 

-rekreacijska zona i 
e biti sve ono što je u idejnom projektu kojega smo naslijedili i koji je dobar. I 

ne ljubimce i za djecu i za sportaše i 
čunu je taj novac za 

e biti predivan i tamo će biti 
e biti javni prostor. Zeleni, javni i sportski 

čeno da nema smisla. 

mjesecu svibnju 2021 izabrani ste od građana Pule za 
elnika, a koji po Zakonu o lokalnoj samoupravi ima široke izvršne ovlasti u cilju 

rješavanja komunalnih i infrastrukturnih potreba Grada Pule. Kako do danas, na žalost, nije 
preuzimanja vlasti u Gradu Puli, moram vas stoga upitati kada ćete na 

e dati gotove projekte i prijedloge kojima se rješavaju kapitalna komunalna i 
emo napokon u Gradu Puli početi nešto 

e, a pogotovo za našu djecu koja prebivaju ili stanuju preko 
i u mjesnim odborima Busoler, Valdebek, Valmade. Isto tako, što se tiče 

mene, imate potporu za izgradnju sportske infrastrukture, treba iskoristiti sredstva od strane 
Hrvatskog nogometnog saveza, koja nisu mala, za travnjak. Zato vrijeme je da krenete i da 

eo, ali nisam bio zadovoljan s odgovorom, a 
i socijalno je zahtjevno. Naime, Vlada Republike Hrvatske predvidjela je iznos 

od 50 milijuna kuna dotacija poslodavcima koje zapošljavaju osobe sa invaliditetom, odnosno 
osobe sa posebnim potrebama. Stoga vas moram pitati da li je Grad Pula aplicirao na taj 

aj za zapošljavanje osoba sa posebnim potrebama, odnosno sa invaliditetom u vašem 
ći, koliko je trenutno 

osoba sa invaliditetom, odnosno osoba sa posebnim potrebama zaposleno u upravnim 
odjelima i službama Grada Pule od ukupno zaposlenih službenika u gradu Puli? Znači, nisam 

isto za službenike u tijelima, u upravnim 
eno od kad ste vi preuzeli vlast 

u Gradu Puli? Naime, to je vrlo bitno socijalno pitanje i pitanje kojima se rješava egzistencija 
osoba sa posebnim potrebama. Zato bi ja inzistirao na tome iako sam već jednom postavio 

ki odgovori i da vidimo uostalom, da kao Grad vidimo 

e prvog pitanja, nešto će u ovom 
maloprije, uglavnom su naši projekti 

a ili su pri kraju, a ono što je važno, dakle, čekamo poziv 
Ministarstva znanosti i obrazovanja jer imamo priliku zaista sve to isfinancirati iz sredstava 

ć dva puta s ministarstvom i 
e biti nekih promjena vezano za 

emo vidjeti po tim kriterijima što to znači za školu 
u Šijana, ali definitivno te dvije škole moraju biti u jednoj smjeni, i ono što 

emo aplicirati i za školske dvorane koje mogu biti trening 
dvorane našim klubovima, znate da nedostaje sportska infrastruktura i sami ste rekli. A 

e biti do kraja godine jer to je i 
e nam dati Hrvatski nogometni savez. Naravno da nam 

dvorana. Mi čekamo 
konkretne odgovore za korištenje talijanske dvorane srednje škole koja je uglavnom prazna 
poslije podne. Poslali smo upit talijanskoj ambasadi i konzulu da nam odgovore možemo li i 

ženka košarkaška ekipa, 



 

nogometna ekipa, jedna košarkaška muška ekipa da imaju više termina, to jest da dulje 
treniraju i ta dvorana bi zaista bila kao spas upravo za takve ekipe. Sve više je sportskih ekipa, 
sve više je sportskih udruga i to j
ćemo to riješiti. Što se tiče pitanja preko puta zaobilaznice naših dijelova grada koji nemaju 
sportsku infrastrukturu, moram vam re
dakle, mi ne možemo graditi školu ako matematika nove mreže škola to ne dozvoljava, ali 
otom-potom, kad Ministarstvo objavi sve što ma za re
Što se tiče drugog pitanja, ako sam vam odgovorio na prvo, pitajte, ispri
reći kolegica Jelovac. 
 
SLAVICA JELOVAC 
Zahvaljujem na pitanju. Nas dva smo po
Nakon toga jako dobro sam se išla raspitati na Zavodu za zapošljavanje, našem, pulskom, 
gdje su mi rekli da za invalide postoje potpore samo za realni sektor, zna
trgovačka poduzeća dok za javni sektor ovog momenta nema nikakvih mogu
zapošljavanja niti potpora preko Zavoda za zapošljavanje, pa 
niti po pitanju zapošljavanja volontera, onih nekadašnjih. Na pitanje da li
invalida mogu vam reći da je zaposlen jedan invalid, za drugog invalida je sproveden 
natječajni postupak i to moram re
zapošljavanje invalida sproveo pod posebnim propisima p
namještenicima, poštivajući Zakon o profesionalnoj rehabilitaciji. Tako da je zapošljavanje 
sprovedeno uz prilagodbe prilikom testiranja tih istih osoba. I uspjeli smo izme
invalida koji su se prijavili na natje
službenike i namještenike, donesti odluku o zapošljavanju jednoga od dvojice jer jednoga smo 
i tražili u natječajnoj dokumentaciji. Trenutno u Gradu, s obzirom da su nam oko nove godine 
otišla dva invalida u mirovinu, mamo tri invalida, sad 
nedostatak za jednog invalida koliko moramo ih imati u odnosu na ukupan broj zaposlenih u 
Gradu Puli, se nadoknađuje kroz ugovor sa Tekopom gdje imamo zamjensku kvotu. Toliko. 
Ako treba još nešto, tu sam pa pitajte.
 
SEAN SOLDATIĆ 
Zahvaljujem na odgovoru. Htio bih samo ipak apelirati i re
sa Dolinkom i Busoler ima jako puno mladih obitelji. Sad je izvršen popis stanovništva i 
može se u to izvršiti nekakav 
da ima jako puno malo djece vrti
ne bi se smjelo čekati sa projektima, odabirom odgovaraju
školsku dvoranu i školu. Ako treba, nek bude prvih 
Valdebeka i Busolera ići u osnovnu školu Centar jer to je veliko preoptere
imaju malu djecu, za roditelje i za samu djecu. I znamo da je autobusni prijevoz iz Val
jako loše organiziran i ne možete malu djecu tek tako pustiti u centru gradu. Tako da to je vrlo 
bitno pitanje, zato na tome inzistiramo od prve sjednice, ili druge, druge u biti, kad smo po
ozbiljno raspravljati i od vas oč
Što se tiče ovog drugog mog pitanja i odgovora, ako je to to
samo na realni sektor, u redu, ali kao što znamo, Grad je vlasnik, u skupštini tih trgova
gradskih tvrtki ima većinu pa tako vi kao predsjedav
može se tražiti da se ispoštuje kvota za osobe sa invaliditetom. Zna
to možete tražiti. Ako već u samom upravnim odjelima i službama ne postoji ta stimulacija, 
ne može se primijeniti, ne znač
da i dalje tu postoji mogućnost budemo i socijalno osjetljivi i da iza
jer je to za njih bitna stvar da se uklope u društvo. Što se ti
matematičkim podacima, ja bih molio pisani odgovor da imamo te podatke. 
 
ANA FONOVIĆ 
Moje pitanje je u vezi aplikacije iTransparentnost namijenjeno Gradona
zašto su s digitalnog servisa iTransparentnost Libusoft platforme uklonjeni svi podaci o 
isplatama i uplatama Grada u 2021. godini i ostavljeni su samo podaci nakon 01.01.2022.? U 
probnoj aplikaciji, odnosno u probnom korištenju digitalnog servisa bili su dostupni podaci iz 
2021. godine. Zašto se ne objave svi podaci o isplatama i uplatama bar

nogometna ekipa, jedna košarkaška muška ekipa da imaju više termina, to jest da dulje 
treniraju i ta dvorana bi zaista bila kao spas upravo za takve ekipe. Sve više je sportskih ekipa, 
sve više je sportskih udruga i to je tema. Vjerujem s izgradnjom i nadogradnjom škola da 

če pitanja preko puta zaobilaznice naših dijelova grada koji nemaju 
sportsku infrastrukturu, moram vam reći da će to sve biti vezao upravo za tu mrežu škola, 

mo graditi školu ako matematika nove mreže škola to ne dozvoljava, ali 
potom, kad Ministarstvo objavi sve što ma za reći. 

e drugog pitanja, ako sam vam odgovorio na prvo, pitajte, ispričavam se, to 

Zahvaljujem na pitanju. Nas dva smo počeli priču o invalidima prije jedno dva mjeseca. 
Nakon toga jako dobro sam se išla raspitati na Zavodu za zapošljavanje, našem, pulskom, 
gdje su mi rekli da za invalide postoje potpore samo za realni sektor, zna

a dok za javni sektor ovog momenta nema nikakvih mogu
zapošljavanja niti potpora preko Zavoda za zapošljavanje, pa čak niti po pitanju pripravnika, 
niti po pitanju zapošljavanja volontera, onih nekadašnjih. Na pitanje da li 

ći da je zaposlen jedan invalid, za drugog invalida je sproveden 
ajni postupak i to moram reći da smo jedni od rijetkih u ovoj državi gdje se natje

zapošljavanje invalida sproveo pod posebnim propisima poštivajući Zakon o službenicima i 
ći Zakon o profesionalnoj rehabilitaciji. Tako da je zapošljavanje 

sprovedeno uz prilagodbe prilikom testiranja tih istih osoba. I uspjeli smo izme
invalida koji su se prijavili na natječaj gdje je postupak sproveden kao i za sve ostale 
službenike i namještenike, donesti odluku o zapošljavanju jednoga od dvojice jer jednoga smo 

ajnoj dokumentaciji. Trenutno u Gradu, s obzirom da su nam oko nove godine 
rovinu, mamo tri invalida, sad će ovo biti četvrti zaposleni, a ostali 

nedostatak za jednog invalida koliko moramo ih imati u odnosu na ukupan broj zaposlenih u 
đuje kroz ugovor sa Tekopom gdje imamo zamjensku kvotu. Toliko. 

još nešto, tu sam pa pitajte. 

Zahvaljujem na odgovoru. Htio bih samo ipak apelirati i reći da u ovim naseljima Valdebek, 
sa Dolinkom i Busoler ima jako puno mladih obitelji. Sad je izvršen popis stanovništva i 
može se u to izvršiti nekakav preliminarni uvid, nemojmo previše čekati, ali tamo je vidljivo 
da ima jako puno malo djece vrtićkog i školskog uzrasta, osnovnoškolskog. Tako da ve

ekati sa projektima, odabirom odgovarajuće parcele s infrastrukturom za 
anu i školu. Ako treba, nek bude prvih četiri razreda da djeca ne moraju iz 

ći u osnovnu školu Centar jer to je veliko preoptereć
imaju malu djecu, za roditelje i za samu djecu. I znamo da je autobusni prijevoz iz Val
jako loše organiziran i ne možete malu djecu tek tako pustiti u centru gradu. Tako da to je vrlo 
bitno pitanje, zato na tome inzistiramo od prve sjednice, ili druge, druge u biti, kad smo po
ozbiljno raspravljati i od vas očekujemo konkretne projekte i rezultate. 

e ovog drugog mog pitanja i odgovora, ako je to točno što kažete da se to odnosi 
samo na realni sektor, u redu, ali kao što znamo, Grad je vlasnik, u skupštini tih trgova

ćinu pa tako vi kao predsjedavajući u skupštini u nadzornim odborima 
može se tražiti da se ispoštuje kvota za osobe sa invaliditetom. Znači, to postoji kao vlast, vi 

ć u samom upravnim odjelima i službama ne postoji ta stimulacija, 
ači da to nećemo u gradskim firmama, odnosno tvrtkama. Tako 

ćnost budemo i socijalno osjetljivi i da izađemo tim ljudima ususret 
jer je to za njih bitna stvar da se uklope u društvo. Što se tiče drugog pitanja, s ovim 

podacima, ja bih molio pisani odgovor da imamo te podatke. 

Moje pitanje je u vezi aplikacije iTransparentnost namijenjeno Gradonačelniku. Pitanje glasi 
zašto su s digitalnog servisa iTransparentnost Libusoft platforme uklonjeni svi podaci o 
isplatama i uplatama Grada u 2021. godini i ostavljeni su samo podaci nakon 01.01.2022.? U 
probnoj aplikaciji, odnosno u probnom korištenju digitalnog servisa bili su dostupni podaci iz 
2021. godine. Zašto se ne objave svi podaci o isplatama i uplatama barem od po
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nogometna ekipa, jedna košarkaška muška ekipa da imaju više termina, to jest da dulje 
treniraju i ta dvorana bi zaista bila kao spas upravo za takve ekipe. Sve više je sportskih ekipa, 

e tema. Vjerujem s izgradnjom i nadogradnjom škola da 
e pitanja preko puta zaobilaznice naših dijelova grada koji nemaju 

e to sve biti vezao upravo za tu mrežu škola, 
mo graditi školu ako matematika nove mreže škola to ne dozvoljava, ali 

e drugog pitanja, ako sam vam odgovorio na prvo, pitajte, ispričavam se, to će vam 

u o invalidima prije jedno dva mjeseca. 
Nakon toga jako dobro sam se išla raspitati na Zavodu za zapošljavanje, našem, pulskom, 
gdje su mi rekli da za invalide postoje potpore samo za realni sektor, znači privreda, 

a dok za javni sektor ovog momenta nema nikakvih mogućnosti 
ak niti po pitanju pripravnika, 

smo zaposlili kojeg 
i da je zaposlen jedan invalid, za drugog invalida je sproveden 

i da smo jedni od rijetkih u ovoj državi gdje se natječaj za 
ći Zakon o službenicima i 

i Zakon o profesionalnoj rehabilitaciji. Tako da je zapošljavanje 
sprovedeno uz prilagodbe prilikom testiranja tih istih osoba. I uspjeli smo između dva 

dje je postupak sproveden kao i za sve ostale 
službenike i namještenike, donesti odluku o zapošljavanju jednoga od dvojice jer jednoga smo 

ajnoj dokumentaciji. Trenutno u Gradu, s obzirom da su nam oko nove godine 
četvrti zaposleni, a ostali 

nedostatak za jednog invalida koliko moramo ih imati u odnosu na ukupan broj zaposlenih u 
uje kroz ugovor sa Tekopom gdje imamo zamjensku kvotu. Toliko. 

i da u ovim naseljima Valdebek, 
sa Dolinkom i Busoler ima jako puno mladih obitelji. Sad je izvršen popis stanovništva i 

čekati, ali tamo je vidljivo 
kog i školskog uzrasta, osnovnoškolskog. Tako da već sada 

e parcele s infrastrukturom za 
etiri razreda da djeca ne moraju iz 

i u osnovnu školu Centar jer to je veliko preopterećenje pogotovo kad 
imaju malu djecu, za roditelje i za samu djecu. I znamo da je autobusni prijevoz iz Valdebeka 
jako loše organiziran i ne možete malu djecu tek tako pustiti u centru gradu. Tako da to je vrlo 
bitno pitanje, zato na tome inzistiramo od prve sjednice, ili druge, druge u biti, kad smo počeli 

no što kažete da se to odnosi 
samo na realni sektor, u redu, ali kao što znamo, Grad je vlasnik, u skupštini tih trgovačkih 

i u skupštini u nadzornim odborima 
či, to postoji kao vlast, vi 

 u samom upravnim odjelima i službama ne postoji ta stimulacija, 
emo u gradskim firmama, odnosno tvrtkama. Tako 

đemo tim ljudima ususret 
če drugog pitanja, s ovim 

podacima, ja bih molio pisani odgovor da imamo te podatke.  

čelniku. Pitanje glasi 
zašto su s digitalnog servisa iTransparentnost Libusoft platforme uklonjeni svi podaci o 
isplatama i uplatama Grada u 2021. godini i ostavljeni su samo podaci nakon 01.01.2022.? U 
probnoj aplikaciji, odnosno u probnom korištenju digitalnog servisa bili su dostupni podaci iz 

em od početka mandata 



 

Gradonačelnika? Smatramo da davatelj servisa Libusoft za godine unatrag ima u svojoj bazi 
podataka sve transakcije drugih gradova, a što zna
riječ je o financijskim uplatama i isplatama te sm
Ističem da je pazinska Gradonač
o svim transakcijama Grada Pazina od 2009. do danas i na taj na
u raspolaganje gradskim finan
taj način javnost stječe dojam skrivanja informacija o trošenju javnog novca. Otvaranjem ovih 
podataka riješile bi se mnoge nedoumice koje su u javno medijskom prostoru prisutne ve
mjesecima pa tako se mjesecima provla
Također, bio bi moguć uvid u informacije o raspolaganju javnim novcem prethodne vlasti, što 
je isto vrlo važno da bude transparentno. Nadamo se da nije rije
vlasti da se ne omogući pristup informacijama o uplatama i isplatama prije 1. sije
godine. I podsjećamo da ovdje naravno govorimo o zakonskim obavezama koje propisuje 
Zakon o lokalnoj i regionalnoj samoupravi prema kojemu sve jedinice lokal
samouprave moraju na svojim stranicama objavljivati informacije koje moraju biti lako 
dostupne, lako pretražive i strojno 
unaprijediti objavljivanjem svih ugovora koje sklapa grad. Pitanje je
unaprjeđenje, dakle, objava registra ugovora kada znamo da je u sklopu navedene platforme 
moguća i ta opcija? Dakle, hoć
godina i je li moguća objava registra ugovora?
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za aplikaciju iTransparentnost podaci su objavljeni od 01.01.2022. godine i svi podaci 
koji su objavljeni su na webu, tako da svaka isplata koja ide iz prora
sa žiro računa Grada Pule je objavljena. Neovisno od toga da li se 
da li se odnosi na bilo kojeg prora
odnosi na pojedinu školu, vrtić
objavljuje se, znači sve što je išla isplata
aplikacije bilo je dogovoreno, uvjet je bio da se omogu
početka ove godine tako da ništa nije skriveno, svi podaci su objavljeni onako kako je bilo sa 
samim izvođačem, odnosno dobavlja
ugovora vezano za javnu nabavu je objavljen na webu pod dijelom gdje se objavljuju ina
ugovori, okvirni sporazumi i sve ostalo, tako da su tamo isto dostupni podaci, a što se ti
eventualnog objavljivanja unatrag, to se može razmotriti i ostalo vidjeti sa dobavlja
to značilo, odnosno koje financijske troškove bi to prouzrokovalo za gradski prora
kad se nabavljala aplikacija bilo je dogovoreno objaviti ovo što je sad
vidljivu svaku uplatu, također to što govorite da nema putnih naloga, napominjem da su sve 
isplate na stranici vidljive.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Dakle, kratko i jasno, sve treba objaviti, i ono što je bilo prije, i ono što je sada. Nema taj
Sve treba objaviti. Nema nikakvih, kolegice Fonovi
Sve treba objaviti. Evo mi ćemo pogledati što to zna
od kad sam ja Gradonačelnik. Jako lijepo i mirno spavam na tu temu
sumnjate u moju transparentnost. A što se ti
problema, ne brinite. 
 
ANA FONOVIĆ 
Samo kratak komentar. Nije stvarno stvar nikakve sumnje nego je stvar transparentnosti i bilo 
bi lijepo da se to objavi za unazad deset godina. Hvala.
 
GORDANA FERENČIĆ 
Ja imam prvo pitanje za gospodina Gradona
organizirana zelena javna nabava za predškolske i školske ustanove 
Odnosno da li je jedinstvena te da li se vodilo ra
obzirom da stalno govorimo „kupujmo lokalno“, obzirom na poražavaju
u RH u odnosu na pretilost djece u predškolskoj i školskoj dobi. Znamo da imam
ovca pa bilo bi lijepo da i njima damo šansu da svoje proizvode plasiraju u našem gradu.

elnika? Smatramo da davatelj servisa Libusoft za godine unatrag ima u svojoj bazi 
podataka sve transakcije drugih gradova, a što znači da ih sigurno ima i za naš grad. Naravno 

 je o financijskim uplatama i isplatama te smatramo da bi ih bilo potrebno objaviti. 
em da je pazinska Gradonačelnica na toj istoj platformi iTransparentnost objavila podatke 

o svim transakcijama Grada Pazina od 2009. do danas i na taj način omoguć
u raspolaganje gradskim financijama za period duži od deset godina. U Puli to nije slu

če dojam skrivanja informacija o trošenju javnog novca. Otvaranjem ovih 
podataka riješile bi se mnoge nedoumice koje su u javno medijskom prostoru prisutne ve

pa tako se mjesecima provlači pitanje putovanja gradske delegacije u Istambul. 
ć uvid u informacije o raspolaganju javnim novcem prethodne vlasti, što 

je isto vrlo važno da bude transparentno. Nadamo se da nije riječ o dogovoru s preth
ći pristup informacijama o uplatama i isplatama prije 1. sije

amo da ovdje naravno govorimo o zakonskim obavezama koje propisuje 
Zakon o lokalnoj i regionalnoj samoupravi prema kojemu sve jedinice lokal
samouprave moraju na svojim stranicama objavljivati informacije koje moraju biti lako 
dostupne, lako pretražive i strojno čitljive. Osim toga, transparentnost se može bitno 
unaprijediti objavljivanjem svih ugovora koje sklapa grad. Pitanje je

enje, dakle, objava registra ugovora kada znamo da je u sklopu navedene platforme 
a i ta opcija? Dakle, hoće li se retrogradno objaviti podaci prethodni iz prethodnih 

a objava registra ugovora? 

Vezano za aplikaciju iTransparentnost podaci su objavljeni od 01.01.2022. godine i svi podaci 
koji su objavljeni su na webu, tako da svaka isplata koja ide iz proračuna Grada Pule odnosno 

una Grada Pule je objavljena. Neovisno od toga da li se odnosi na gradsku upravu, 
da li se odnosi na bilo kojeg proračunskog korisnika. Tako da tamo možete vidjeti da li se 
odnosi na pojedinu školu, vrtić, kazalište, knjižnicu, odnosno na sve ono što je u prora

i sve što je išla isplata sa žiro računa od 01.01.2022. Kad smo išli u nabavu 
aplikacije bilo je dogovoreno, uvjet je bio da se omogući da sama aplikacija bude aktivna od 

etka ove godine tako da ništa nije skriveno, svi podaci su objavljeni onako kako je bilo sa 
, odnosno dobavljačem dogovoreno da aplikacija funkcionira. Registar 

ugovora vezano za javnu nabavu je objavljen na webu pod dijelom gdje se objavljuju ina
ugovori, okvirni sporazumi i sve ostalo, tako da su tamo isto dostupni podaci, a što se ti

ualnog objavljivanja unatrag, to se može razmotriti i ostalo vidjeti sa dobavlja
ilo, odnosno koje financijske troškove bi to prouzrokovalo za gradski prora

kad se nabavljala aplikacija bilo je dogovoreno objaviti ovo što je sad na webu, tako da imate 
đer to što govorite da nema putnih naloga, napominjem da su sve 

Dakle, kratko i jasno, sve treba objaviti, i ono što je bilo prije, i ono što je sada. Nema taj
Sve treba objaviti. Nema nikakvih, kolegice Fonović, tajnih dogovora, ne brinite oko toga. 

ćemo pogledati što to znači za aplikaciju Libusoft, neka objave sve 
čelnik. Jako lijepo i mirno spavam na tu temu, dapač

sumnjate u moju transparentnost. A što se tiče onoga što je bilo prije, prije, prije, isto nemam 

Samo kratak komentar. Nije stvarno stvar nikakve sumnje nego je stvar transparentnosti i bilo 
ijepo da se to objavi za unazad deset godina. Hvala. 

Ja imam prvo pitanje za gospodina Gradonačelnika da mi odgovori da li je u Gradu Puli 
organizirana zelena javna nabava za predškolske i školske ustanove čiji je osniva

no da li je jedinstvena te da li se vodilo računa o kvalitetu i porijeklu namirnica s 
obzirom da stalno govorimo „kupujmo lokalno“, obzirom na poražavajuće rezultate statisti
u RH u odnosu na pretilost djece u predškolskoj i školskoj dobi. Znamo da imam
ovca pa bilo bi lijepo da i njima damo šansu da svoje proizvode plasiraju u našem gradu.
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elnika? Smatramo da davatelj servisa Libusoft za godine unatrag ima u svojoj bazi 
i da ih sigurno ima i za naš grad. Naravno 

atramo da bi ih bilo potrebno objaviti. 
elnica na toj istoj platformi iTransparentnost objavila podatke 

čin omogućivši javnosti uvid 
cijama za period duži od deset godina. U Puli to nije slučaj. Na 

e dojam skrivanja informacija o trošenju javnog novca. Otvaranjem ovih 
podataka riješile bi se mnoge nedoumice koje su u javno medijskom prostoru prisutne već 

i pitanje putovanja gradske delegacije u Istambul. 
 uvid u informacije o raspolaganju javnim novcem prethodne vlasti, što 

č o dogovoru s prethodnom 
i pristup informacijama o uplatama i isplatama prije 1. siječnja 2022. 

amo da ovdje naravno govorimo o zakonskim obavezama koje propisuje 
Zakon o lokalnoj i regionalnoj samoupravi prema kojemu sve jedinice lokalne i područne 
samouprave moraju na svojim stranicama objavljivati informacije koje moraju biti lako 

itljive. Osim toga, transparentnost se može bitno 
unaprijediti objavljivanjem svih ugovora koje sklapa grad. Pitanje je li planirano to 

enje, dakle, objava registra ugovora kada znamo da je u sklopu navedene platforme 
e li se retrogradno objaviti podaci prethodni iz prethodnih 

Vezano za aplikaciju iTransparentnost podaci su objavljeni od 01.01.2022. godine i svi podaci 
čuna Grada Pule odnosno 

odnosi na gradsku upravu, 
unskog korisnika. Tako da tamo možete vidjeti da li se 

, kazalište, knjižnicu, odnosno na sve ono što je u proračunu i 
una od 01.01.2022. Kad smo išli u nabavu 

i da sama aplikacija bude aktivna od 
etka ove godine tako da ništa nije skriveno, svi podaci su objavljeni onako kako je bilo sa 

em dogovoreno da aplikacija funkcionira. Registar 
ugovora vezano za javnu nabavu je objavljen na webu pod dijelom gdje se objavljuju inače 
ugovori, okvirni sporazumi i sve ostalo, tako da su tamo isto dostupni podaci, a što se tiče 

ualnog objavljivanja unatrag, to se može razmotriti i ostalo vidjeti sa dobavljačem što bi 
ilo, odnosno koje financijske troškove bi to prouzrokovalo za gradski proračun. Dakle, 

na webu, tako da imate 
er to što govorite da nema putnih naloga, napominjem da su sve 

Dakle, kratko i jasno, sve treba objaviti, i ono što je bilo prije, i ono što je sada. Nema tajni. 
, tajnih dogovora, ne brinite oko toga. 

i za aplikaciju Libusoft, neka objave sve 
, dapače, za sve one koji 

e onoga što je bilo prije, prije, prije, isto nemam 

Samo kratak komentar. Nije stvarno stvar nikakve sumnje nego je stvar transparentnosti i bilo 

elnika da mi odgovori da li je u Gradu Puli 
čiji je osnivač Grad Pula. 

una o kvalitetu i porijeklu namirnica s 
će rezultate statističke 

u RH u odnosu na pretilost djece u predškolskoj i školskoj dobi. Znamo da imamo puno OPG-
ovca pa bilo bi lijepo da i njima damo šansu da svoje proizvode plasiraju u našem gradu. 



 

Drugo pitanje imam za direktora tržnice. Naime, zanima me kako gradska tvrtka Tržnica vodi 
računa o zakupcima koji svoje štandove imaju pozicionirane tik uz
štandovi kod autobusne stanice Narodni trg i potroša
svezi kvalitete jer znamo da kod autobusne stanice prolaze automobili, autobusi i ispuštaju 
plinove i znamo da onda to nije kvalitetna ponuda
može nešto poraditi po tom pitanju, možda da se stavi nekakva ograda plasti
da u 21. stoljeću da nam tako izgleda tržnica, nije primjereno. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolegice Ferenčić hvala na pitanju. To je 
praktički već za iduću školsku godinu i odgajateljsku godinu tako da 
vrtićima, gledamo kakav je plan upravo za tu zelenu javnu nabavu da ona krene sa po
iduće školske i odgajateljske godine. Želimo stvoriti nekakvu pulsku pri
našim OPG-ovcima koji su u gradu, da upravo oni budu ti glavni posrednici, dobavlja
će upravo tu zelenu politiku, zdravu politiku i tako dalje, promovirati ovdje kao važnu 
gradsku priču. Vjerujem da ć
putem za cijelu proceduru koja nas slijedi po tom pitanju. Hvala.
 
RENATO PERC 
Hvala na pitanju. Nažalost, ne znam što bi vam odgovorio. Mislim, tamo je prometna cesta. 
Po mojim saznanjima, plinovi iz automobila imaju vertikalnu putanju. Ja ne znam, i da 
stavimo neku pregradu čisto sumnjam da bi nešto poduzeli po tom pitanju, odnosno da nema 
zagađenja. Nalazimo se u centru grada. Mi imamo suncobrane koji su uglavnom ve
godine otvoreni i sad je prolistalo i to nam pomaže. Zna
na neki način zaštita. Dodatna zaštita sumnjam da bi nam pomogla. Hvala.
 
DRAGO MARIĆ 
Ja ću postaviti dva pitanja, oba dva su za gradona
Mate Parlov prisustvovao sam javnom izlaganju projekta nogometnog igrališta na 
Valkanama. Sa te prezentacije otišao sam jako tužan. Pod 1. bio sam tužan kad sam vidio 
pripremljeni šou, tj. da određ
ostvarivanje svojih ciljeva. Žalosno da se koriste 10
neprimjerenog sadržaja. Tužan sam pod 2. zato što ljudi koji participiraju u vlasti u Gradu 
Puli se služe svojim neovisnim stru
dezinformacije i tako zbunjuju gra
slučaj. Pod 3. ostao sam tužan zato što sam vidio da postoje ljudi kojima je vrijednije jedno 
stablo nego jedno dijete. Pitanje za Gradona
nadogradnja nogometnog igrališta na Valkanama?
Moje drugo pitanje: već niz godina sa mnogih tribina upozoravam gradske strukture da se 
gradske i prigradske šume uopć
one u ingerenciji Hrvatskih šuma i da tu grad ne može poduzeti apsolutno ništa. Zbog toga u 
njima dolazi do drastičnog propadanja i stvaranja divljih deponija pogotovo gra
krupnog otpada. 2. šumice sa zdravstvenog aspekta postaju
zdravlje ljudi i pod 3. u sluč
posljedicama za sigurnost građ
poduzeti da se takvo stanje promijeni?
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega hvala na pitanjima. Što se ti
i neće biti grad slučaj. A što se ti
će biti do kraja godine.  
A drugo pitanje, uređenje, eduk
organizirati. Herculanea vrijedno radi na tome i gradska uprava radi na tome. Hvala vam na 
tom pitanju jer ono budi i savjest onog koji ne mare za zelene površine. Hvala.
 
 
Molim vijećnike, budući nam je preostalo još 10 minuta za vije
sustav e-Glasanja pritiskom na tipku Prijava za glasanje, prijave za vije

Drugo pitanje imam za direktora tržnice. Naime, zanima me kako gradska tvrtka Tržnica vodi 
una o zakupcima koji svoje štandove imaju pozicionirane tik uz prometnicu. To su oni 

štandovi kod autobusne stanice Narodni trg i potrošači koji kupuju njihove proizvode. Sve u 
svezi kvalitete jer znamo da kod autobusne stanice prolaze automobili, autobusi i ispuštaju 
plinove i znamo da onda to nije kvalitetna ponuda ni voća ni povrća. Pa me zanima da li se 
može nešto poraditi po tom pitanju, možda da se stavi nekakva ograda plasti

u da nam tako izgleda tržnica, nije primjereno.  

 hvala na pitanju. To je konkretno pitanje. Dakle, mi upravo pripremamo se 
u školsku godinu i odgajateljsku godinu tako da ćemo evo u razgovoru sa 

ima, gledamo kakav je plan upravo za tu zelenu javnu nabavu da ona krene sa po
eljske godine. Želimo stvoriti nekakvu pulsku priču, pulsku etiketu sa 

ovcima koji su u gradu, da upravo oni budu ti glavni posrednici, dobavlja
e upravo tu zelenu politiku, zdravu politiku i tako dalje, promovirati ovdje kao važnu 

u. Vjerujem da ćemo u tome uspjeti, a za detalje bih vas obavijestio pisanim 
putem za cijelu proceduru koja nas slijedi po tom pitanju. Hvala. 

Hvala na pitanju. Nažalost, ne znam što bi vam odgovorio. Mislim, tamo je prometna cesta. 
mojim saznanjima, plinovi iz automobila imaju vertikalnu putanju. Ja ne znam, i da 

čisto sumnjam da bi nešto poduzeli po tom pitanju, odnosno da nema 
enja. Nalazimo se u centru grada. Mi imamo suncobrane koji su uglavnom ve

godine otvoreni i sad je prolistalo i to nam pomaže. Znači, kesteni su prolistali i sad je to ve
in zaštita. Dodatna zaštita sumnjam da bi nam pomogla. Hvala. 

u postaviti dva pitanja, oba dva su za gradonačelnika. Dana 18.03.2022. godine u Domu 
Mate Parlov prisustvovao sam javnom izlaganju projekta nogometnog igrališta na 
Valkanama. Sa te prezentacije otišao sam jako tužan. Pod 1. bio sam tužan kad sam vidio 
pripremljeni šou, tj. da određena politička platforma zloupotrebljava 
ostvarivanje svojih ciljeva. Žalosno da se koriste 10-godišnja djeca da drže transparente 
neprimjerenog sadržaja. Tužan sam pod 2. zato što ljudi koji participiraju u vlasti u Gradu 
Puli se služe svojim neovisnim stručnjacima i medijima na način da plasiraju neistine i 
dezinformacije i tako zbunjuju građane Pule u svezi sa projektima te tako postajemo grad 

aj. Pod 3. ostao sam tužan zato što sam vidio da postoje ljudi kojima je vrijednije jedno 
stablo nego jedno dijete. Pitanje za Gradonačelnika: da li nam možete reć
nadogradnja nogometnog igrališta na Valkanama? 

ć niz godina sa mnogih tribina upozoravam gradske strukture da se 
gradske i prigradske šume uopće ne održavaju. Najčešći odgovori koje ne pri
one u ingerenciji Hrvatskih šuma i da tu grad ne može poduzeti apsolutno ništa. Zbog toga u 

čnog propadanja i stvaranja divljih deponija pogotovo gra
krupnog otpada. 2. šumice sa zdravstvenog aspekta postaju ekološke bombe i opasnost za 
zdravlje ljudi i pod 3. u slučaju požara postaju vrlo velika opasnost sa katastrofalnim 
posljedicama za sigurnost građana Pule. Moje pitanje za Gradonačelnika: da li 
poduzeti da se takvo stanje promijeni? 

Kolega hvala na pitanjima. Što se tiče prvog vašeg pitanja ja ću vam najprije re
aj. A što se tiče konkretnog odgovora, nogometno igralište na Valkanama 

đenje, edukacija i video nadzor. To je rješenje problema. Moramo se bolje 
organizirati. Herculanea vrijedno radi na tome i gradska uprava radi na tome. Hvala vam na 
tom pitanju jer ono budi i savjest onog koji ne mare za zelene površine. Hvala.

ći nam je preostalo još 10 minuta za vijećnička pitanja, da se kroz 
Glasanja pritiskom na tipku Prijava za glasanje, prijave za vijećnič
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Drugo pitanje imam za direktora tržnice. Naime, zanima me kako gradska tvrtka Tržnica vodi 
prometnicu. To su oni 

i koji kupuju njihove proizvode. Sve u 
svezi kvalitete jer znamo da kod autobusne stanice prolaze automobili, autobusi i ispuštaju 

ća. Pa me zanima da li se 
može nešto poraditi po tom pitanju, možda da se stavi nekakva ograda plastična? Jer stvarno 

konkretno pitanje. Dakle, mi upravo pripremamo se 
ćemo evo u razgovoru sa 

ima, gledamo kakav je plan upravo za tu zelenu javnu nabavu da ona krene sa početkom 
eljske godine. Želimo stvoriti nekakvu pulsku priču, pulsku etiketu sa 

ovcima koji su u gradu, da upravo oni budu ti glavni posrednici, dobavljači, koji 
e upravo tu zelenu politiku, zdravu politiku i tako dalje, promovirati ovdje kao važnu 

emo u tome uspjeti, a za detalje bih vas obavijestio pisanim 

Hvala na pitanju. Nažalost, ne znam što bi vam odgovorio. Mislim, tamo je prometna cesta. 
mojim saznanjima, plinovi iz automobila imaju vertikalnu putanju. Ja ne znam, i da 

isto sumnjam da bi nešto poduzeli po tom pitanju, odnosno da nema 
enja. Nalazimo se u centru grada. Mi imamo suncobrane koji su uglavnom veći dio 

i, kesteni su prolistali i sad je to već 
 

022. godine u Domu 
Mate Parlov prisustvovao sam javnom izlaganju projekta nogometnog igrališta na 
Valkanama. Sa te prezentacije otišao sam jako tužan. Pod 1. bio sam tužan kad sam vidio 

ka platforma zloupotrebljava malu djecu za 
godišnja djeca da drže transparente 

neprimjerenog sadržaja. Tužan sam pod 2. zato što ljudi koji participiraju u vlasti u Gradu 
čin da plasiraju neistine i 

ane Pule u svezi sa projektima te tako postajemo grad 
aj. Pod 3. ostao sam tužan zato što sam vidio da postoje ljudi kojima je vrijednije jedno 

elnika: da li nam možete reći kad će započeti 

 niz godina sa mnogih tribina upozoravam gradske strukture da se 
i odgovori koje ne prihvaćam je da su 

one u ingerenciji Hrvatskih šuma i da tu grad ne može poduzeti apsolutno ništa. Zbog toga u 
nog propadanja i stvaranja divljih deponija pogotovo građevinskog i 

ekološke bombe i opasnost za 
aju požara postaju vrlo velika opasnost sa katastrofalnim 

čelnika: da li ćete i što ćete 

u vam najprije reći da Pula nije 
e konkretnog odgovora, nogometno igralište na Valkanama 

acija i video nadzor. To je rješenje problema. Moramo se bolje 
organizirati. Herculanea vrijedno radi na tome i gradska uprava radi na tome. Hvala vam na 
tom pitanju jer ono budi i savjest onog koji ne mare za zelene površine. Hvala. 

ć čka pitanja, da se kroz 
ćnička pitanja. 



 

 
IVAN ŽAGAR 
MARIN LEROTIĆ 
KRISTIJAN BITERI 
MIHA PAUS 
DUŠANKO BABIĆ 
NOEL MIRKOVIĆ 
SANJA RADOLOVIĆ 
MIRKO JURKIĆ 
ELENA PUH BELCI 
ARDEMIO ZIMOLO 
MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI
VALTER BOLJUNČIĆ 
SEAN SOLDATIĆ 
MONICA DEROCCHI 
DUŠICA RADOJČIĆ 
ANA FONOVIĆ 
MILAN RAŠULA 
DANIEL DEKOVIĆ 
GORDANA FERENČIĆ 
 
IVAN ŽAGAR 
Pitanje za Gradonačelnika vezano za sektor školstva, v
ugostiteljstvo i trgovinu. Dakle, pitanje je vezano za konkretno tu ustanovu obzirom da je 
2018. godine od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja ta škola uvrštena u program 
regionalnog centra kompetentnosti. Dakle,
Republici Hrvatskoj koja je dobila nepovratna sredstva Europske unije i konkretno naša 
„Lipa” popularno nazvana je dobila 30 milijuna kuna za izgradnju objekta na Stoji, dakle koji 
bi predstavljao taj regionalni centar kompetentnosti i još dodatnih 10 milijuna za opremanje 
tog prostora. Dakle, ukupno 40 milijuna kuna. Na natje
godine. Danas je točno 4 godine nakon toga. Pa me zanima gdje je projekt zapeo obzirom da 
se na Stoji ništa još nije poč
prvenstveno jer je zemljište na Stoji u 80%
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Žagar hvala na pitanju. Grad Pula dakle, Županija izvodi te radove, ja ne znam zašto
je to stalo tako dugo. Međutim, imamo koordinaciju po
tema pa ću ga to i pitati jer to je 
značajan za županiju i za Grad jer stvara nove vrijednosti. Grad Pule sud
promidžbi projekta Klik izuzeto aktivno. Vjerujem da 
ću vas ja nakon toga izvijestiti o tome jer i nas zanima u gradu kada 
centar koji će razvijati puno toga novoga i ljepš
Grad Pulu. Toliko vam mogu zasad odgovoriti. Hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Dva pitanja za Gradonačelnika. Jedno je s obzirom da su u prora
za financiranje sporta generalno. Vi ste osnovali Fond
novaca u tom Fondu i od kuda se taj Fond puni?
A drugo pitanje je: s obzirom da smo i danas 
kamp na Marsovom polju, odnosno sportsko
sve te investicije koje su u zadnje vrijeme zaustavljene, a pri
Znači, govorimo tu o kampu Marsovo polje što je trebala biti investicija od oko 6 milijuna 
eura kako su govorili vlasnici NK Istre. Kada govorimo o Mehanic
koji je također bio nekih 70-ak milijuna kuna, da ne govorimo i dalje, zanima me od kud se 
svi ti projekti planiraju financirati? S obzirom da sam to rekao kada je bilo usvajanje 
proračuna. Kad mi pogledamo plan za 2022. i planove z
škola, Kandlerova, Giardini, Prvomajska, da ne nabrajam dalje. Mene zaista sada zanima, s 
obzirom da se proračun neće puniti, barem se ne

Ć NIKOLOVSKI 

elnika vezano za sektor školstva, vezano konkretno za Školu za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu. Dakle, pitanje je vezano za konkretno tu ustanovu obzirom da je 
2018. godine od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja ta škola uvrštena u program 
regionalnog centra kompetentnosti. Dakle, to je jedna od 25 srednjih strukovnih škola u 
Republici Hrvatskoj koja je dobila nepovratna sredstva Europske unije i konkretno naša 
„Lipa” popularno nazvana je dobila 30 milijuna kuna za izgradnju objekta na Stoji, dakle koji 

ni centar kompetentnosti i još dodatnih 10 milijuna za opremanje 
tog prostora. Dakle, ukupno 40 milijuna kuna. Na natječaj je prošao projekt sredinom 2018. 

no 4 godine nakon toga. Pa me zanima gdje je projekt zapeo obzirom da 
i ništa još nije počelo graditi i u kojoj fazi je taj projekt? Konkretno pitam 

prvenstveno jer je zemljište na Stoji u 80%-nom vlasništvu Grada Pule. 

Kolega Žagar hvala na pitanju. Grad Pula dakle, Županija izvodi te radove, ja ne znam zašto
đutim, imamo koordinaciju početkom svibnja sa Županom na dosta 

u ga to i pitati jer to je čini mi se najveći projekt u obrazovanju u Istri. Iznimno 
ajan za županiju i za Grad jer stvara nove vrijednosti. Grad Pule sudjeluje u promociji i 

promidžbi projekta Klik izuzeto aktivno. Vjerujem da će mi Župan odgovoriti na to pitanje pa 
u vas ja nakon toga izvijestiti o tome jer i nas zanima u gradu kada će zapo

e razvijati puno toga novoga i ljepšega u obrazovnom smislu i drugom smislu za 
Grad Pulu. Toliko vam mogu zasad odgovoriti. Hvala.  

čelnika. Jedno je s obzirom da su u proračunu bila smanjena sredstva 
za financiranje sporta generalno. Vi ste osnovali Fonda za sport. Pa me zanima koliko je 
novaca u tom Fondu i od kuda se taj Fond puni? 
A drugo pitanje je: s obzirom da smo i danas čuli da ćete ići, odnosno da ć
kamp na Marsovom polju, odnosno sportsko-rekreacijsku zonu. Mene zanima s obzir
sve te investicije koje su u zadnje vrijeme zaustavljene, a pričamo o preko 100 milijuna kuna. 

i, govorimo tu o kampu Marsovo polje što je trebala biti investicija od oko 6 milijuna 
eura kako su govorili vlasnici NK Istre. Kada govorimo o Mehanici, Polivalentnom centru 

ak milijuna kuna, da ne govorimo i dalje, zanima me od kud se 
svi ti projekti planiraju financirati? S obzirom da sam to rekao kada je bilo usvajanje 

una. Kad mi pogledamo plan za 2022. i planove za 2023. i 2024. jedan vrti
škola, Kandlerova, Giardini, Prvomajska, da ne nabrajam dalje. Mene zaista sada zanima, s 

č će puniti, barem se neće puniti sa strane investicija na onaj na
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ezano konkretno za Školu za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu. Dakle, pitanje je vezano za konkretno tu ustanovu obzirom da je 
2018. godine od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja ta škola uvrštena u program 

to je jedna od 25 srednjih strukovnih škola u 
Republici Hrvatskoj koja je dobila nepovratna sredstva Europske unije i konkretno naša 
„Lipa” popularno nazvana je dobila 30 milijuna kuna za izgradnju objekta na Stoji, dakle koji 

ni centar kompetentnosti i još dodatnih 10 milijuna za opremanje 
aj je prošao projekt sredinom 2018. 

no 4 godine nakon toga. Pa me zanima gdje je projekt zapeo obzirom da 
elo graditi i u kojoj fazi je taj projekt? Konkretno pitam 

Kolega Žagar hvala na pitanju. Grad Pula dakle, Županija izvodi te radove, ja ne znam zašto 
etkom svibnja sa Županom na dosta 

i projekt u obrazovanju u Istri. Iznimno 
jeluje u promociji i 

e mi Župan odgovoriti na to pitanje pa 
će započeti upravo taj 

ega u obrazovnom smislu i drugom smislu za 

čunu bila smanjena sredstva 
a za sport. Pa me zanima koliko je 

i, odnosno da će Grad Pula graditi 
rekreacijsku zonu. Mene zanima s obzirom na 

amo o preko 100 milijuna kuna. 
i, govorimo tu o kampu Marsovo polje što je trebala biti investicija od oko 6 milijuna 

i, Polivalentnom centru 
ak milijuna kuna, da ne govorimo i dalje, zanima me od kud se 

svi ti projekti planiraju financirati? S obzirom da sam to rekao kada je bilo usvajanje 
a 2023. i 2024. jedan vrtić, jedna 

škola, Kandlerova, Giardini, Prvomajska, da ne nabrajam dalje. Mene zaista sada zanima, s 
e puniti sa strane investicija na onaj način na 



 

koji smo to zamišljali. Proračun ć
onom dinamikom kojom je sve to bilo planirano. Zanima me od kud sve to skupa planirate 
financirati? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Lerotiću hvala na pitanju. Vidimo se stalno na utakmicama pa onda da vidim
sport dobra tema. Nije Fond za sport, nego Zaklada za sport. Nju 
Da, nije isto i uskoro će biti, jako jako brzo i baš tribina konkretno u sportu gdje 
privrednike Grada Pule i razgovarati na tu temu. I siguran s
primjer u Hrvatskoj, jako dobro funkcionirati i da 
sporta, a istovremeno osnovano je radna skupina, to vam je vjerujem poznato, koja 
drugačiji način definirati Pravilnik o na
popraviti. Dakle, moramo nešto i pripremiti da bismo završili. 
Vaše drugo pitanje, mislim da sam danas izgovorio o školama i vrti
financirati. Grad će urediti Marsovo polje sam. Dakle
iduće tri godine. Zasigurno možemo urediti Marsovo polje. Ja ne znam od kud vama 
informacija da je na Marsovom polju trebala NK Istra imati i investirati u kampus kad za to 
treba biti objavljen javni natječ
davno završena priča. Znate da bi tu Grad morao dati puno novca, preko 40 milijuna kuna da 
bi ta tema bila završena, ali smo i arhitektonski objasnili vezano za popravno podru
znači. To je toliko o tim investicijama, ali bit 
klima i siguran sam da ćemo dobro puniti prora
sam u tome, pomoći. Hvala.  
 
SEAN SOLDATIĆ – povreda poslovnika
Gospođo predsjedavajuća prekršili ste Poslovnik, Zakon o lokalnoj samoupravi i Statut Grada 
Pule. Naime, Gradonačelnik Grada Pule je biran na neposrednim izborima na zasebnoj listi. 
Vijećnici su isto neposredno birani na zasebnim listama. Tu nema više opozicije i pozicije u 
Gradskom vijeću nakon što je prestala vaša neuspješna koalicija. Zna
lista gospodina Zoričića ima prvenstveno u postavljanju vije
nezakonita. Znači, nemojmo miješati neposredno izabrane vije
Gradonačelnika. Tako da konzultirajte se sa stru
nepovoljniji položaj nas druge vije
 
DUŠICA RADOJČIČ 
Zahvaljujemo na primjedbi i sad 
konzultacija pa ćemo nastaviti sljede
potrošili svo vrijeme za pitanja. 
 
SANJA RADOLOVIĆ – povreda poslovnika
Ja bih samo također htjela, na tragu ovoga što je kolega Soldati
da se možda usvoji praksa sa Županijske skupštine na kojoj nema ovakvih problema ve
niz godina. To je ono što sam predlagala i na samom po
Klubova, budući da ni ovo što sada radimo nije jasno defi
Klubova prilaze predsjednici Gradskog vije
njihove strane primaran redoslijed i na osnovu toga, ne na „eci
sjednici gradskog vijeća i kojim redosl
vama kao predsjednici, kao što je praksa i drugdje, dolaze i govore: ja želim da danas moja 
prva tri vijećnika budu ta, ta i ta i na osnovi toga se radi nekakav, po meni, najpravedniji 
raspored postavljanja vijećničkih pitanja.
 
MILAN RAŠULA – povreda poslovnika
Postavlja pitanje, šta da radimo mi koji nemamo Klub? Da li moramo onda Soldati
Jurkić i ja da se uvežemo da bi imali ista prava kao i vi koji imate Klub?
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Znači, kako Poslovnik regulira isklju
predlažem da se do sljedeće sjednice Gradskog vije

čun će se svakako puniti, nemojte me baš uzimati svaku rije
onom dinamikom kojom je sve to bilo planirano. Zanima me od kud sve to skupa planirate 

u hvala na pitanju. Vidimo se stalno na utakmicama pa onda da vidim
sport dobra tema. Nije Fond za sport, nego Zaklada za sport. Nju ćemo uskoro prezentirati. 

će biti, jako jako brzo i baš tribina konkretno u sportu gdje 
privrednike Grada Pule i razgovarati na tu temu. I siguran sam da će ta Zaklada, kao prvi 
primjer u Hrvatskoj, jako dobro funkcionirati i da će ona popuniti prazninu koja je po pitanju 
sporta, a istovremeno osnovano je radna skupina, to vam je vjerujem poznato, koja 

in definirati Pravilnik o načinu financiranja sportskih udruga. I tu 
popraviti. Dakle, moramo nešto i pripremiti da bismo završili.  
Vaše drugo pitanje, mislim da sam danas izgovorio o školama i vrtićima na koji na

e urediti Marsovo polje sam. Dakle, imamo razdoblje koje nas o
e tri godine. Zasigurno možemo urediti Marsovo polje. Ja ne znam od kud vama 

informacija da je na Marsovom polju trebala NK Istra imati i investirati u kampus kad za to 
treba biti objavljen javni natječaj. A što se tiče Mehanike, jel' tako, to ste me pitali. To je 

a. Znate da bi tu Grad morao dati puno novca, preko 40 milijuna kuna da 
bi ta tema bila završena, ali smo i arhitektonski objasnili vezano za popravno podru

tim investicijama, ali bit će ih. Sad se stvara nova pozitivna investicijska 
ćemo dobro puniti proračun i vi ćete nam kao evo, opozicija, siguran 

povreda poslovnika 
prekršili ste Poslovnik, Zakon o lokalnoj samoupravi i Statut Grada 

čelnik Grada Pule je biran na neposrednim izborima na zasebnoj listi. 
nici su isto neposredno birani na zasebnim listama. Tu nema više opozicije i pozicije u 

u nakon što je prestala vaša neuspješna koalicija. Znači, vaše tuma
č ća ima prvenstveno u postavljanju vijećničkih pitanja je totalno 

i, nemojmo miješati neposredno izabrane vijećnike od neposredno iza
elnika. Tako da konzultirajte se sa stručnim službama jer automatski postavljate u 

nepovoljniji položaj nas druge vijećnike. Mislim da je to protustatutarno. 

Zahvaljujemo na primjedbi i sad ću se konzultirati. Prekinut ćemo na č
emo nastaviti sljedeći put s vijećničkim pitanjima, budu

potrošili svo vrijeme za pitanja.  

povreda poslovnika 
er htjela, na tragu ovoga što je kolega Soldatić rekao o povredi poslovnika, 

da se možda usvoji praksa sa Županijske skupštine na kojoj nema ovakvih problema ve
niz godina. To je ono što sam predlagala i na samom početku, jednostavno da predsjednici 

i da ni ovo što sada radimo nije jasno definirano Poslovnikom, da predstavnici 
Klubova prilaze predsjednici Gradskog vijeća, dogovor je samih Klubova tko 
njihove strane primaran redoslijed i na osnovu toga, ne na „eci-peci“ da se odre

ća i kojim redoslijedom postavljati pitanja. Dakle, predsjednici Klubova 
vama kao predsjednici, kao što je praksa i drugdje, dolaze i govore: ja želim da danas moja 

nika budu ta, ta i ta i na osnovi toga se radi nekakav, po meni, najpravedniji 
ćničkih pitanja. 

povreda poslovnika 
Postavlja pitanje, šta da radimo mi koji nemamo Klub? Da li moramo onda Soldati

 i ja da se uvežemo da bi imali ista prava kao i vi koji imate Klub? 

o Poslovnik regulira isključivo da pitanja postavljaju pozicija pa opozicija, ja 
će sjednice Gradskog vijeća nađu predsjednici svih Klubova, 
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se svakako puniti, nemojte me baš uzimati svaku riječ, ali 
onom dinamikom kojom je sve to bilo planirano. Zanima me od kud sve to skupa planirate 

u hvala na pitanju. Vidimo se stalno na utakmicama pa onda da vidim da je 
ćemo uskoro prezentirati. 

e biti, jako jako brzo i baš tribina konkretno u sportu gdje ćemo okupiti 
će ta Zaklada, kao prvi 

e ona popuniti prazninu koja je po pitanju 
sporta, a istovremeno osnovano je radna skupina, to vam je vjerujem poznato, koja će na 

nu financiranja sportskih udruga. I tu će se stvar 

ćima na koji način će 
, imamo razdoblje koje nas očekuje 

e tri godine. Zasigurno možemo urediti Marsovo polje. Ja ne znam od kud vama 
informacija da je na Marsovom polju trebala NK Istra imati i investirati u kampus kad za to 

e Mehanike, jel' tako, to ste me pitali. To je 
a. Znate da bi tu Grad morao dati puno novca, preko 40 milijuna kuna da 

bi ta tema bila završena, ali smo i arhitektonski objasnili vezano za popravno područje što to 
e ih. Sad se stvara nova pozitivna investicijska 

ete nam kao evo, opozicija, siguran 

prekršili ste Poslovnik, Zakon o lokalnoj samoupravi i Statut Grada 
elnik Grada Pule je biran na neposrednim izborima na zasebnoj listi. 

nici su isto neposredno birani na zasebnim listama. Tu nema više opozicije i pozicije u 
či, vaše tumačenje da 

ć čkih pitanja je totalno 
nike od neposredno izabranog 

nim službama jer automatski postavljate u 

na čas sjednicu radi 
kim pitanjima, budući da smo sada 

povredi poslovnika, 
da se možda usvoji praksa sa Županijske skupštine na kojoj nema ovakvih problema već dugi 

etku, jednostavno da predsjednici 
nirano Poslovnikom, da predstavnici 

a, dogovor je samih Klubova tko će imati s 
peci“ da se određuje tko će na 

ijedom postavljati pitanja. Dakle, predsjednici Klubova 
vama kao predsjednici, kao što je praksa i drugdje, dolaze i govore: ja želim da danas moja 

nika budu ta, ta i ta i na osnovi toga se radi nekakav, po meni, najpravedniji 

Postavlja pitanje, šta da radimo mi koji nemamo Klub? Da li moramo onda Soldatić, gospodin 

ivo da pitanja postavljaju pozicija pa opozicija, ja 
u predsjednici svih Klubova, 



 

nezavisni vijećnici, predstavnici HDZ
postavljati pitanja i nadam se da vas to zadovoljava. Hvala.
 
MARIN LEROTIĆ nastavlja s pitanjima
Žao mi je, ali evo mi smo već
Zaklade, negdje ste spominjali Fond za sport, što god 
tiče investicija, ja sam rekao da je NK Istra željela u Gradu Puli uložiti 6 milijuna eura u 
gradnju kampa gdje god se za to prona
bude potencijalno na Marsovom polju kad do
vjerojatno, s obzirom da je riječ
netko drugi javio, ali s obzirom da je javni natje
su otišli negdje drugdje. Isto tako, kao što i druge investicije. A što se ti
i kolegica Radolović sigurno reć
financirano iz Europskih fondova i nekako sam dojma kao da država jedva 
spusti u Pulu i još kad znamo da smo kažnjeni zato što smo razvijeni, ne samo Pula, nego i 
drugi gradovi i općine Istarske županije, 
Europskih fondova i da će država vrlo rado to spustiti prem
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Lerotiću najprije očekujem od vas i kolegice Radolovi
lobirati za to. To je prvo. A drugo, postoje krediti, obveznice i tako dalje. Gdje bude 
nedostajalo novca onda ćemo se tako i angažirati. 
pokrenuti, moramo raditi i moramo pripremiti dokumente. Dakle, sve 
iskoristiti ako je moguće da nešto napravimo. Što je konkretno za zajednicu. I to 
siguran sam, ponavljam, opozicija i pozicija,
gradski vijećnici i vijećnice koji predstavljamo gra
je Grad Pula. To vam je sva filozofija pozicije i opozicije. Hvala, grazie.
 
 
Predsjednica utvrđuje da je isk
sljedeći put vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja imaju prednost za pitanja.
 
 
 
 
AD - 2.  USVAJANJE SKRA
  VIJEĆA OD 16.03.2022. GODINE

 
 
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skra
vijeća. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vije
na glasanje i utvrđuje da je 
 

 VIJEĆE sa 20 glasa “ZA”, bez glasova
usvojilo 
 

 SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 11. sjednice Gradskog vije

 
 
 
 
AD - 3. DONOŠENJE: 

3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmani
3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pul
3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naran

nici, predstavnici HDZ-a da bismo dogovorili kako ćemo u ovim okolnostima 
ostavljati pitanja i nadam se da vas to zadovoljava. Hvala. 

 nastavlja s pitanjima 
Žao mi je, ali evo mi smo već skoro kraj 4 mjeseca, a tek idu tribine negdje ste spominjali 
Zaklade, negdje ste spominjali Fond za sport, što god čovjek odabere pogriješit 

e investicija, ja sam rekao da je NK Istra željela u Gradu Puli uložiti 6 milijuna eura u 
gradnju kampa gdje god se za to pronađe lokacija. Definitivno su oni bili izrazili želju da to 
bude potencijalno na Marsovom polju kad dođe javni natječaj i kad se jave, što vrlo 
vjerojatno, s obzirom da je riječ o velikoj investiciji i velikoj površini, upitno je da li bi se 
netko drugi javio, ali s obzirom da je javni natječaj, sve je otvoreno. Međutim, 

ugdje. Isto tako, kao što i druge investicije. A što se tiče vrti
ć sigurno reći, ali i drugih investicija, mi samo slušamo da 

financirano iz Europskih fondova i nekako sam dojma kao da država jedva č
spusti u Pulu i još kad znamo da smo kažnjeni zato što smo razvijeni, ne samo Pula, nego i 

ine Istarske županije, čisto sumnjam da će se sve to uspjeti financirati iz 
će država vrlo rado to spustiti prema našem gradu. 

čekujem od vas i kolegice Radolović da nam pomognete u Saboru 
lobirati za to. To je prvo. A drugo, postoje krediti, obveznice i tako dalje. Gdje bude 

ćemo se tako i angažirati. Točno, krediti, obveznice, moramo se 
pokrenuti, moramo raditi i moramo pripremiti dokumente. Dakle, sve ćemo mogu

će da nešto napravimo. Što je konkretno za zajednicu. I to 
siguran sam, ponavljam, opozicija i pozicija, bez obzira gdje smo danas i što smo, ali svi smo 

ćnice koji predstavljamo građane i predstavljamo jedan jedini grad, a to 
je Grad Pula. To vam je sva filozofija pozicije i opozicije. Hvala, grazie. 

uje da je iskorišteno raspoloživo vrijeme za vijećnič
nici koji nisu stigli postaviti pitanja imaju prednost za pitanja.

USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 11. SJEDNICE GRADSKOG 
ĆA OD 16.03.2022. GODINE 

ike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik sa 10. sjednice Gradskog

eni zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 

E sa 20 glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 

ENI ZAPISNIK  
sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 16.03.2021.  

 
3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmani
3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pule 2022. godine (Andrea Gotovina)
3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naranč
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ćemo u ovim okolnostima 

 skoro kraj 4 mjeseca, a tek idu tribine negdje ste spominjali 
e pogriješit će. A što se 

e investicija, ja sam rekao da je NK Istra željela u Gradu Puli uložiti 6 milijuna eura u 
e lokacija. Definitivno su oni bili izrazili želju da to 

čaj i kad se jave, što vrlo 
 o velikoj investiciji i velikoj površini, upitno je da li bi se 

đutim, činjenica je da 
če vrtića i škola, to će 

i, ali i drugih investicija, mi samo slušamo da će sve to biti 
financirano iz Europskih fondova i nekako sam dojma kao da država jedva čeka da te novce 
spusti u Pulu i još kad znamo da smo kažnjeni zato što smo razvijeni, ne samo Pula, nego i 

e se sve to uspjeti financirati iz 
 

 da nam pomognete u Saboru 
lobirati za to. To je prvo. A drugo, postoje krediti, obveznice i tako dalje. Gdje bude 

no, krediti, obveznice, moramo se 
ćemo moguće izvore 

e da nešto napravimo. Što je konkretno za zajednicu. I to ćemo, 
bez obzira gdje smo danas i što smo, ali svi smo 

ane i predstavljamo jedan jedini grad, a to 

ćnička pitanja pa za 
nici koji nisu stigli postaviti pitanja imaju prednost za pitanja. 

ENOG ZAPISNIKA SA 11. SJEDNICE GRADSKOG  

eni zapisnik sa 10. sjednice Gradskog 

a nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 

“PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 

3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmanić) 
e 2022. godine (Andrea Gotovina) 

3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naranča) 



 

3.4. Odluke o dodjeli Povelje „Po
(prof. Sabine Nagy i Đorđ

 
Predlagatelj je Odbor za dodj
prijedlozima javnih priznanja dao Valter Boljun
 
Prije otvaranja rasprave Predsjednica vije
Gradonačelnika na prijedlog Odluka koje je bilo pozitivno.
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vije
Valter Boljunčić i Dušica Radojč
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ODLUKU 
 o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmani
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ODLUKU 
 o dodjeli Grba Grada Pule 2022. godine (Andrea Gotovina)
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTI
donijelo 

ODLUKU 
 o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naran
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
donijelo 

ODLUKU 
 o dodjeli Povelje „Počasni gra

(prof. Sabine Nagy i Đorđ
 
 
 
 
AD - 4. DONOŠENJE ODLUKE O ODRE
  INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE GRADA PULE
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za op
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vije
 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

3.4. Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ 2022. godine
(prof. Sabine Nagy i Đorđe Balašević, posthumno) 

Predlagatelj je Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja te je objedinjeno obrazloženje o 
prijedlozima javnih priznanja dao Valter Boljunčić, predsjednik Odbora. 

Prije otvaranja rasprave Predsjednica vijeća izvješćuje da je Gradsko vijeće zaprimilo mišljenje 
edlog Odluka koje je bilo pozitivno.  

noj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula te je dodatno pojašnjenje dao 
 i Dušica Radojčić. 

a daje na glasanje Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 

sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmanić

a daje na glasanje Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 

„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o dodjeli Grba Grada Pule 2022. godine (Andrea Gotovina) 

a daje na glasanje Točku 3.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o dodjeli Povelje Grada Pule 2022. godine (Teatar Naranča) 

a daje na glasanje Točku 3.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

časni građanin Grada Pule“ 2022. godine 
(prof. Sabine Nagy i Đorđe Balašević, posthumno) 

DONOŠENJE ODLUKE O ODREĐIVANJU PRAVNIH OSOBA OD 
INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE GRADA PULE

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
elnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 

noj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula. 

Predsjednica daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
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anin Grada Pule“ 2022. godine 

elu nagrada i drugih priznanja te je objedinjeno obrazloženje o 

će zaprimilo mišljenje 

nik Milan Rašula te je dodatno pojašnjenje dao 

đuje da je  

sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o dodjeli Nagrade Grada Pule 2022. godine (Dr.sc. Attilio Krizmanić) 

đuje da je  

„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

đuje da je  

V“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

đuje da je  

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

IVANJU PRAVNIH OSOBA OD  
INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE GRADA PULE-POLA 

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 



 

 ODLUKU 
 o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Pule
 
 
 

AD - 5. DONOŠENJE ODLUKE O SMANJENJU 
  PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA PULE U 2022. GODINE
  UGOSTITELJSKI OBJEKTI BEZ MOGU
  UGOSTITELJSKE TERASE
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta i podnesenog 
Amandmana Gradonačelnika 
sustav i upravljanje imovinom.
 
U raspravi u ime Kluba vijeć
ZELENI) koja u tijeku rasprave podnosi Amandman na prijedlog Odluke
razloge podnošenja Amandmana, da je Gradona
čl.3. stavak 2. prema kojem je odre
zakupodavce koji imaju dugovanja prema Gradu. Moj prijedlog Amandm
stavak proširi na način da umjesto da on glasi, kao što je i u samom Amandmanu 
Gradonačelnika, da se već postoje
„Pravo na smanjenje zakupnine priznat 
prostorima obavljaju ugostiteljsku djelatnost bez mogu
pod uvjetom da nemaju dugovanja prema Gradu Puli u razdoblju prije 11.03.2020. godine, 
odnosno prije nastupa posebnih okolnosti uslijed proglašenja epidemij
uzrokovane virusom SARS-COVID2.” 
Razlog podnošenja Amandman u predloženom sadržaju je to što se Amandmanom 
Gradonačelnika isključuju svi koji imaju dugovanja prema Gradu, dakle oni 
nastala prije nastupa pandemije, ali 
epidemije. Na ovaj način bi se omogu
imaju ugostiteljski objekt ali bez mogu
vrijeme trajanja Corona krize. To je bio moj prijedlog. Amandman imate vi pred vama pa bih 
vas molila da ga uzmete u razmatranje. 
 
Predsjednica vijeća objašnjava kako se prema Poslovniku treba izjasniti glasanjem o 
prijedlogu podnesenog Amandmana, ali prije toga saziva pau
vijećnika mogu dogovoriti o nač
Amandman, on će postati sastavni dio Odluke i o njemu se ne glasa. 
 

Predsjednica vije
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje da li se prihva
Derocchi podnesen na sjednici te nakon glasanja utvr
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo 
 AMANDMAN vijećnice M. Derocchi 
 
Predsjednica vijeća moli predstavnika predlagatelja, odnosno pro
izvijesti da li će se Amandman u tom obliku uvrstiti u kona
Robert Stemberger: Mi prihvać
Odluke. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vije
Robert Stemberger. 

ivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Pule

 
ODLUKE O SMANJENJU ZAKUPNINE POSLOVNIH 

PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA PULE U 2022. GODINE
UGOSTITELJSKI OBJEKTI BEZ MOGUĆNOSTI ORGANIZIRANJA 
UGOSTITELJSKE TERASE 

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta i podnesenog 
čelnika dao Robert Stemberger, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

 

U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnika Monica Derocchi (IDS
ZELENI) koja u tijeku rasprave podnosi Amandman na prijedlog Odluke
razloge podnošenja Amandmana, da je Gradonačelnik je podnio Amandman kojim je dodan u 
l.3. stavak 2. prema kojem je određeno da se neće provesti smanjenje zakupnine za one 

zakupodavce koji imaju dugovanja prema Gradu. Moj prijedlog Amandmana je takav da se taj 
čin da umjesto da on glasi, kao što je i u samom Amandmanu 
ć postojeći stavak proširi na način da sada glasi:  

„Pravo na smanjenje zakupnine priznat će se zakupnicima koji u gradskim poslov
prostorima obavljaju ugostiteljsku djelatnost bez mogućnosti organiziranja ugostiteljske terase 
pod uvjetom da nemaju dugovanja prema Gradu Puli u razdoblju prije 11.03.2020. godine, 
odnosno prije nastupa posebnih okolnosti uslijed proglašenja epidemije bolesti COVID

COVID2.”  
Razlog podnošenja Amandman u predloženom sadržaju je to što se Amandmanom 

čuju svi koji imaju dugovanja prema Gradu, dakle oni č
nastala prije nastupa pandemije, ali i ona dugovanja koja su nastala upravo kao posljedica 

čin bi se omogućilo da se smanjenje zakupnine odnosi i na one koji 
imaju ugostiteljski objekt ali bez mogućnosti organiziranja terasa čija su dugovanja nastala za 

orona krize. To je bio moj prijedlog. Amandman imate vi pred vama pa bih 
vas molila da ga uzmete u razmatranje.  

a objašnjava kako se prema Poslovniku treba izjasniti glasanjem o 
prijedlogu podnesenog Amandmana, ali prije toga saziva pauzu od dvije minuta da se Klubovi 

nika mogu dogovoriti o načinu glasanja o ovom Amandmanu. Ukoliko vije
e postati sastavni dio Odluke i o njemu se ne glasa.  

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu od 2 minute. 

a daje na glasanje da li se prihvaća prijedlog Amandman vije
Derocchi podnesen na sjednici te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

ćnice M. Derocchi  

a moli predstavnika predlagatelja, odnosno pročelnika Stembergera da 
e se Amandman u tom obliku uvrstiti u konačnu Odluku. 

Robert Stemberger: Mi prihvaćamo Amandman i on se može ugraditi u stavak 2. 

noj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula, a odgovor na pitanje dao je 
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ivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Pule-Pola 

ZAKUPNINE POSLOVNIH  
PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA PULE U 2022. GODINE–  

NOSTI ORGANIZIRANJA  

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta i podnesenog 
elnik Upravnog odjela za komunalni 

nika Monica Derocchi (IDS-ISU-
ZELENI) koja u tijeku rasprave podnosi Amandman na prijedlog Odluke. Obrazložila je 

elnik je podnio Amandman kojim je dodan u 
e provesti smanjenje zakupnine za one 

ana je takav da se taj 
in da umjesto da on glasi, kao što je i u samom Amandmanu 

 
e se zakupnicima koji u gradskim poslovnim 

nosti organiziranja ugostiteljske terase 
pod uvjetom da nemaju dugovanja prema Gradu Puli u razdoblju prije 11.03.2020. godine, 

e bolesti COVID-19 

Razlog podnošenja Amandman u predloženom sadržaju je to što se Amandmanom 
uju svi koji imaju dugovanja prema Gradu, dakle oni čija su dugovanja 

i ona dugovanja koja su nastala upravo kao posljedica 
ilo da se smanjenje zakupnine odnosi i na one koji 

čija su dugovanja nastala za 
orona krize. To je bio moj prijedlog. Amandman imate vi pred vama pa bih 

a objašnjava kako se prema Poslovniku treba izjasniti glasanjem o 
zu od dvije minuta da se Klubovi 

inu glasanja o ovom Amandmanu. Ukoliko vijećnici usvoje 

a prijedlog Amandman vijećnice Monike 

E sa 20 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

čelnika Stembergera da 

amo Amandman i on se može ugraditi u stavak 2. čl. 3. 

nik Milan Rašula, a odgovor na pitanje dao je 



 

 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 19 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 2022. godine 
 ugostiteljski objekti bez mogu
 
čiji je sastavni dio Amandman Gradona
  
 
 
 
AD - 6.  DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I POSTUPKU ZA IZBOR 

KANDIDATA ZA 
KLUBA ISTRA 1961 SPORTSKOG DIONI

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade.
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je Marin Leroti
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vije
Lerotić, Sean Soldatić i Milan
Marin Lerotić te odgovor Milan Rašula; Ardemio Zimolo:
Dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je Gradona
 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 18 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o uvjetima i postupku za izbor kandidata za 
 Nogometnog kluba Istra 1961 sportskog dioni
 
 

Predsjednica vije
 
 
 
AD - 7. DONOŠENJE ZAKLJU
  TRASA LINIJA JAVNOG GRADSKOG PRIJEVOZA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Stemberger, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom.
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vije
Zimolo, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je direktor Pulapromet d.o.o. Igor 
Škatar.  
 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 

Predsjednica daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 19 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 

o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 2022. godine 
ugostiteljski objekti bez mogućnosti organiziranja ugostiteljske terase

iji je sastavni dio Amandman Gradonačelnika i Amandman vijećnice Monice Derocchi

ODLUKE O UVJETIMA I POSTUPKU ZA IZBOR 
KANDIDATA ZA ČLANA UPRAVNOG ODBORA NOGOMETNOG 
KLUBA ISTRA 1961 SPORTSKOG DIONIČKOG DRUŠTVA PULA

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
elnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 

ćnika sudjelovao je Marin Lerotić (IDS-ISU-ZELENI).
noj raspravi sudjelovali su vijećnici Sean Soldatić, Ivan Žagar

ć i Milan Rašula te odgovor na repliku I.Žagar; Milan Rašula
 te odgovor Milan Rašula; Ardemio Zimolo: 

Dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je Gradonačelnik Filip Zorič ć

Predsjednica daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 18 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

o uvjetima i postupku za izbor kandidata za člana Upravnog odbora
Nogometnog kluba Istra 1961 sportskog dioničkog društva Pula 

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu od 15 minuta do 19,35.

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA IZMJENE 
TRASA LINIJA JAVNOG GRADSKOG PRIJEVOZA  

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
nog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom.

noj raspravi sudjelovali su vijećnici Miha Paus, Daniel Dekovi
Zimolo, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je direktor Pulapromet d.o.o. Igor 

aje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
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E sa 19 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 

o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule u 2022. godine – 
nosti organiziranja ugostiteljske terase 

ćnice Monice Derocchi 

ODLUKE O UVJETIMA I POSTUPKU ZA IZBOR  
LANA UPRAVNOG ODBORA NOGOMETNOG  

KOG DRUŠTVA PULA 

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 

ZELENI). 
ć, Ivan Žagar-replika Marin 

Rašula te odgovor na repliku I.Žagar; Milan Rašula-replika 

elnik Filip Zoričić. 

E sa 18 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

lana Upravnog odbora 

je pauzu od 15 minuta do 19,35. 

O DAVANJU SUGLASNOSTI NA IZMJENE  

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Robert 
nog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 

nici Miha Paus, Daniel Deković, Ardemio 
Zimolo, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je direktor Pulapromet d.o.o. Igor 

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 



 

 o davanju suglasnosti na izmjene trasa linija
javnog gradskog prijevoza

 
 
 
AD - 8. DONOŠENJE: 
 8.1. Odluke o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta
 Kazališne kuće Pula u Istarsko narodno kazalište 
 8.2. Zaključka o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta
 Istarskog narodnog kazališta 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
Lena Radunić, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
Budući nema rasprave, Predsjednica vije
vijećnik Kristijan Biteri napustio sjednicu pa je prisutno 19 vije
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o izmjenama Odluke o pre
Pula 
 u Istarsko narodno kazalište 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZD
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta
 Istarskog narodnog kazališta 
 
 
 
AD - 9. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU 

VIJEĆA ISTARSKOG NARODNOG KA
KAZALIŠTA PULA

 
Predlagatelj je vijećnik Noel Mirkovi
 
Predsjednica vijeća konstatira da je na prijedlog rješenja gradona
mišljenje.  
 
U raspravi u ime Kluba vijeć
Belci (IDS-ISU-ZELENI)-replika I.Žagar te odgovor E.Puh Belci.
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali Mirko Jurki
Sanja Radolović. 
 
Prije nastavka rasprave Predsjednica vije
red. Na sjednicu su uvrštene dvije to
Zoričića Biteri i vijećnik MOŽEMO! Noel Mirkovi
učini u roku, prije nego što su materijali šalju javnosti i gradskim vije
bude bilo prijedloga, svi će imati isti tretman kao i ostali vije

o davanju suglasnosti na izmjene trasa linija 
javnog gradskog prijevoza 

 
Odluke o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta

će Pula u Istarsko narodno kazalište - Gradsko kazalište Pula
ka o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta

azališta - Gradskog kazališta Pula 

čelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
elnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 

i nema rasprave, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.1. (napominje da je 
nik Kristijan Biteri napustio sjednicu pa je prisutno 19 vijećnika) te utvrđ

E sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta 

u Istarsko narodno kazalište - Gradsko kazalište Pula 

Predsjednica daje na glasanje Točku 8.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZD

o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta
Istarskog narodnog kazališta - Gradskog kazališta Pula 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANOVA KAZALIŠNOG 
ĆA ISTARSKOG NARODNOG KAZALIŠTA–GRADSKOG 

KAZALIŠTA PULA 

nik Noel Mirković koji je obrazložio prijedlog akta. 

a konstatira da je na prijedlog rješenja gradonačelnik dao negativno 

U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnik Ivan Žagar (NL FZ); Elena Puh 
replika I.Žagar te odgovor E.Puh Belci. 

noj raspravi su sudjelovali Mirko Jurkić-replika Ivan Žagar te odgovor M.Jurki

Prije nastavka rasprave Predsjednica vijeća govori o kritici u vezi uvrštavanja to
red. Na sjednicu su uvrštene dvije točke čiji su predlagači vijećnici, vije

ćnik MOŽEMO! Noel Mirković. To može svaki vijeć
to su materijali šalju javnosti i gradskim vijećnicima. Dakle, ukoliko 
će imati isti tretman kao i ostali vijećnici.  
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Odluke o izmjenama Odluke o preoblikovanju Istarskog narodnog kazališta- 
Gradsko kazalište Pula 

ka o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

elnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta dala 
elnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva.  

čku 8.1. (napominje da je 
nika) te utvrđuje da je  

E sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

oblikovanju Istarskog narodnog kazališta – Kazališne kuće 

E sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

ČLANOVA KAZALIŠNOG 
GRADSKOG  

čelnik dao negativno 

nik Ivan Žagar (NL FZ); Elena Puh 

replika Ivan Žagar te odgovor M.Jurkić; 

govori o kritici u vezi uvrštavanja točke u dnevni 
ćnici, vijećnik NL Filipa 

. To može svaki vijećnik učiniti ako to 
ćnicima. Dakle, ukoliko 



 

 
Na pitanje vijećnice Radolović
Sa pojedinačnom raspravom nastavlja vi
Milan Rašula; Dodatna pojašnjenja je dao Gradona
postavljena pitanja dao vijećnik Noel Mirkovi
 
 

Predsjednica vijeć
 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 RJEŠENJE 
 o razrješenju članova Kazališnog vije

kazališta–Gradskog kazališta Pula
 
 
 
 
AD - 10.  DONOŠENJE: 
 10.1. Rješenja o razrješenju ravnateljice JU Pula Film Festival
 10.2. Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice JU Pula Film Festival
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata 
dala Lena Radunić, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vije
Zimolo te se Vijeću obratio Gradona
 
Predsjednica daje na glasanje T
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 RJEŠENJE 
 o razrješenju ravnateljice JU Pula Film Festival
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 RJEŠENJE 
 o imenovanju ravnatelja/ice JU Pula Film Festival
 
 
 
 
 
 
AD - 11. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU 

VIJEĆA ZA DAVANJE KONCESIJS
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Stemberger, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovnom. 

nice Radolović, odgovor je dala pročelnica Lena Radunić. 
nom raspravom nastavlja vijećnik Dušan Babić s replikom Elene Puh Belci: 

Milan Rašula; Dodatna pojašnjenja je dao Gradonačelnik Filip Zoričić, dok je odgovore na 
ćnik Noel Mirković. 

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu u trajanju od 5 minuta do 21,10.

Predsjednica daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 12 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

članova Kazališnog vijeća Istarskog narodnog 
Gradskog kazališta Pula 

 
10.1. Rješenja o razrješenju ravnateljice JU Pula Film Festival 
10.2. Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice JU Pula Film Festival 

čelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata 
čelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 

noj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula, Elena Puh Belci, Ardemio 
u obratio Gradonačelnik Filip Zoričić. 

Predsjednica daje na glasanje Točku 10.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o razrješenju ravnateljice JU Pula Film Festival 

Predsjednica daje na glasanje Točku 10.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o imenovanju ravnatelja/ice JU Pula Film Festival 

11. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU Č
A ZA DAVANJE KONCESIJSKIH ODOBRENJA GRADA PULE

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
elnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovnom. 
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 s replikom Elene Puh Belci: 

č ć, dok je odgovore na 

uje pauzu u trajanju od 5 minuta do 21,10. 

E sa 12 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

elnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata 
elnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva.  

nici Milan Rašula, Elena Puh Belci, Ardemio 

uje da je  

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

uje da je  

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

11. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA  
KIH ODOBRENJA GRADA PULE-POLA 

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Robert 
elnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovnom.  



 

 
Budući nema rasprave Predsjednica daje na glasanje To
je  

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 RJEŠENJE 
 o razrješenju i imenovanju 

za davanje koncesijskih odobrenja Grada Pule
 
 
 
AD - 12. DONOŠENJE ODLU
SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITI
NEZAVISNIH VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJE
GODINU  
 
Predlagatelj je vijećnik Kristijan Biteri koji je obrazložio prijedlog akta.
 
Predsjednica vijeća obavještava da je Gradona
 
Rasprava u ime kluba: Ana Fonovi
Sean Soldatić, Sanja Radolović
dao je predlagatelj Kristijan Biteri.
 
Predsjednica daje na glasanje toč
 

VIJEĆE sa 4 glasa „ZA“, 14 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, NIJE 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjenama Odluke o raspore
 stranaka i nezavisnih vijeć
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaklju
Dichiaro conslusa la 11 sessione del consiglio 
 
 

 
KLASA:024-03/22-01/89 
URBROJ:      
Pula, 21.04.2022. 
 

GRADSKO VIJE
 
 
ZAPISNIČAR    
Bojana Petrović   

i nema rasprave Predsjednica daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvr

E sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o razrješenju i imenovanju članova vijeća 
za davanje koncesijskih odobrenja Grada Pule-Pola 

12. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O RASPORE
SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA I 

ĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE-

nik Kristijan Biteri koji je obrazložio prijedlog akta. 

a obavještava da je Gradonačelnik dao pozitivno mišljenje na prijedlog akta.

Rasprava u ime kluba: Ana Fonović; U pojedinačnoj raspravi: Milan Rašula, Mirko Jurki
, Sanja Radolović-replika Milan Rašula; Mirko Jurkić; Dodatna obrazl

dao je predlagatelj Kristijan Biteri. 

Predsjednica daje na glasanje točku 12. te nakon glasanja utvrđuje da  

E sa 4 glasa „ZA“, 14 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, NIJE 

o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti politi
stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pule-Pola za 202

Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 12. sjednicu Gradskog vije
Dichiaro conslusa la 11 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola.

Dovršeno u 22:10 sati 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

      PREDSJEDNICA
      Dušica Radoj
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